
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 01/02/2018
CELSE NO : 66.

BAŞKAN : Arif ATANIAN  119220
ÜYE : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Hasan AYDIN 195755
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.

Belirli gün ve saatte 66. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ramazan AKYÜREK, Ali ÖZ, Metin YILDIZ, Okan ŞİMŞEK, Veysal 

ŞAHİN, Yakup KURTARAN'ın bağlı bulundukları ceza infaz kurumundan getirildikleri görüldü. 
Bağsız olarak huzura alındılar.

Tutuklu sanık Yavuz KARAKAYA'nın Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda, tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda 
SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

Sanıklar Ahmet Çetiner, Metin Balta, Murat Bayrak, Yakup Kurtaran müdafii Av. Fezya 
ERTÜRK geldi, 

Sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Kübra EMER geldi, 
Sanık Okan Şimşek müdafii Av. Mehmet Tahsin SONER geldi, 
Sanıklar Resül Kütükoğlu, Şeref Ateş ve Yavuz Karakaya müdafii Av. Ata ÖVER geldi, 
Sanıklar Yusuf Bozca ve Emre Cingöz müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU geldi, 
Sanık Ercan Gün müdafii Av. Uğur GÜNER geldi,
Sanık Ercan Demir müdafii Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU geldi, 
Tutuksuz sanıklar Önder ARAZ ve Hacı Ömer ÜNALIR geldiler,
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Havva Hülya DEVECİ ve Av. 

Sebu ASLANGİL geldiler, başka gelen olmadı.
Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
İstanbul C. Başsavcılığının 31/01/2018 tarih, 2018/4943 soruşturma sayılı yazıları ekinde 

sanık Adem Yavuz Arslan hakkında silahlı terör örgütüne üye olma suçundan açılan soruşturmada 
verilen takipsizlik kararı ve dosya örneğinin mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

Sanık Resül Kütükoğlu'nun Muradiye Asliye Ceza Mahkemesi kanalıyla mahkememize 
göndermiş olduğu dilekçesiyle maddi durumunun zayıf olması nedeniyle savunmasının SEGBİS ile 
alınmasını talep ettiği, sanığın duruşmada SEGBİS ile hazır edilmesi için Muradiye Asliye Ceza 
Mahkemesine talimat yazıldığı anlaşıldı. 

Sanık Ercan Gün müdafilerinin ve sanık Ramazan Akyürek'in tahliye talepli dilekçe 
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sundukları anlaşıldı. 
Sanık Hamza Celepoğlu baro müdafii Av. Kerim Ünal'ın vekillikten istifa dilekçesini 

UYAP üzerinden gönderdiği anlaşıldı.
İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünün 02/11/2017 tarih, 

47909374-16712.5-800.100/1385689 sayılı yazıları ekinde bulunan 10 sayfalık evrak listesinde 
(EK-1) yer alan evrakların onaylı örneklerinin gönderilmesi için İstihbarat Daire Başkanlığına 
yazılan yazı cevabının geldiği, 31/01/2018 tarih, 49184388-59721.13-100-0005/0149114 sayılı 
yazı cevabında;

EK-1 sayılı listedeki evraklar dışında Başkanlıklarında bulunan evrakların onaylı 
suretlerinin Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

63. celse 32.4 numaralı ara kararı gereğince; Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili 
23/01/2003 tarihinden itibaren oluşturulan tüm bilgi, belge ve arşiv kayıtlarının eksiksiz 
gönderilmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğüne yazılan yazı cevaplarının geldiği, 

 İstanbul Emniyet Müdürlüğü Foto Film Şube Müdürlüğünce cevap verildiği, 30/01/2018 
tarih, 2017/3394 sayılı yazısı ekinde, 19/01/2007 tarihinden itibaren Hrant Dink ile ilgili 
müdürlüklerinde bulunan, anma törenlerine ilişkin video ve fotoğrafların harici bellek içerisinde 
mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

Sanık Hacı Ömer Ünalır eski kimlik bilgileri tahtında huzura alındı. 
 Sanığa isnat olunan suç anlatıldı. Sanığa yüklenen suç hakkında açıklamada 

bulunmamasının kanuni hakkı olduğu bildirildi. CMK’nın 147. maddesinde belirtilen müdafi 
seçme hakkının bulunduğu ve onun hukuki yardımından yararlanabileceği, müdafiin sorguda hazır 
bulunabileceği, müdafi seçecek durumda olmadığı ve bir müdafi yardımından faydalanmak istediği 
takdirde kendisine Baro tarafından bir müdafi görevlendirileceği, yüklenen suç hakkında 
açıklamada bulunmamasının yasal hakları olduğu, şüpheden kurtulması için somut delillerin 
toplanmasını isteyebileceği, aleyhine var olan şüphe nedenlerini ortadan kaldırmak ve lehine olan 
hususları ileri sürmek olanağının, tanık gösterme ve dinletme, duruşmadan bağışık tutulmanın 
kendisine tanınmış olduğu yönündeki hakları ayrı ayrı hatırlatıldı. 5271 Sayılı Ceza Muhakemesi 
Yasası'nın 106/2 maddesi uyarınca kovuşturmanın sona erdirileceği tarihe kadar, yeniden beyanda 
bulunmak suretiyle veya iadeli taahhütlü mektupla önceden verdiği adresteki her türlü 
değişiklikleri bildirmesi gerektiği, ihtara uygun hareket etmediğinde, önceden bildirdiği adrese 
tebligatın yapılacağı, CMK’nın 176/4, 190/2 maddeleri gereğince duruşmaya ara verilme ve süre 
talep etme hakkının olduğu hatırlatıldı. 

SEGBİS kaydına 11:22 itibariyle başlandı. 
Bu sırada sanıklar Ergün Yorulmaz ve Emre Cingöz müdafii Av. Mete Gençer'in (11:32), 

sanıklar Cevat Eser ve Ünsal Gürel müdafii Av. Zeynep Özhan'ın (11:51) ve sanıklar Musa 
Yıldırım, Önder Araz ve Murat Bayrak müdafii Av. Mahmut Beşer'in (12:00) geldikleri görüldü, 
yerlerine alındılar.

Sanık Resül Kütükoğlu'nun Muradiye Asliye Ceza Mahkemesince SEGBİS ile hazır 
edildiği anlaşıldı. (11:36)

MAHKEME BAŞKANI:  Hakkındaki suçlamaları biliyorsun. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Biliyorum Sayın Hakim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Evet. Dinleyelim. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Sayın Üyeler, 

Sayın Savcım, 11 yıldır devam etmekte olan ve şahsımın öncelikle tanık, ardından sanık olarak 
dahil olduğum bu davada daha önce vermiş olduğum ifadeler doğrudur ve bana aittir. Ancak 
huzurlarınızda tekrar olayı başından itibaren anlatarak birkaç hususu eklemek istiyorum. Ben 
1997-2014 yılları arasında Jandarma Genel Komutanlığı emrinde Uzman Jandarma rütbesiyle 
görev yaptım ve 18 Ağustos 2014 tarihinde istekle istifa ettim. 2004 yılı genel atamalarında Elazığ 
İl Jandarma Komutanlığı emrinden Trabzon İl Jandarma Komutanlığı emrine ve il içi atamalarla 
Şalpazarı İlçe Jandarma Komutanlığı Merkez Karakolu Asayiş Unsuru'na atandım. Burada görev 
yaparken girmiş olduğum ihtisas sınavında başarılı olarak istihbarat branşına girmeye hak 
kazandım ve 1 Eylül 2005 tarihinde İstihbarat Şube Müdürlüğü emrinde Aşırı Sağ Faaliyetler 
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Unsur Elemanı olarak atandım. Şubenin en kıdemsiz personeliydim ve daha öncesinde hiçbir 
istihbarat biriminde görev yapmadım. İstihbarat Şube Müdürlüğü emrinde müdürümüz dahil olmak 
üzere toplam 21 personel görev yapmaktaydı. Bizim unsurumuzun bağlı olduğu Terör Olayları 
Timine Aşırı Sağ, Aşırı Sol ve Bölücü Faaliyetler olmak üzere toplam 3 unsur bağlıydı ve Timin 
toplam personel sayısı 8 kişiydi. Her unsur kendi branşından sorumlu olmakla beraber yapılan 
çalışmaların çoğunluğu ortaklaşa yapılmaktaydı. Personel yetersizliğinden dolayı şubede görevli 
tüm personel alanın dışında görevlendirilebilmekteydi. 2006 yılının Ağustos ayında, gününü tam 
olarak hatırlamadığım bir günde 16:00-17:00 saatleri arasında Unsur Komutanım Hüseyin Yılmaz 
ile birlikte görevden dönmüş ve şubeye girmiştik. KOM Unsur Komutanı Okan Şimşek, Hüseyin 
Yılmaz'ı odasına çağırdı ve bir bilgi paylaşacağını söyledi. İkisi birlikte Okan Şimşek'in odasına 
gittiler. Yaklaşık 5-10 dakika sonra Unsur Komutanım Hüseyin Yılmaz beni yanlarına çağırdı ve 
not almamı istedi. Aldığım not Yasin Hayal isimli şahsın 4-5 arkadaşıyla birlikte Ermeni asıllı 
gazeteci Hrant Dink isimli şahsı öldürmek istedikleri, bunun için plan yaptıkları, silah temin 
etmeye çalıştıkları ve gazetecinin Agos isimli gazetede çalıştığı bilgilerini içeriyordu. Unsur 
Komutanım, Okan Şimşek'e "Komutanım böyle bir gazeteci var mı, baktınız mı?" diye sordu. Okan 
Şimşek de bakmadıklarını söyledi ve Veysal Şahin de dahil olmak üzere dördümüz birlikte 
İstihbarat Değerlendirme Merkezinde bulunan ve internet bağlantısı olan bilgisayara geldik. Arama 
motoruna Agos yazdık, sonuçlardan gazetecinin adının Hrant Dink olduğunu ve Agos isimli 
gazetede çalıştığını teyit ettik. Okan Şimşek, Hüseyin Yılmaz'a "Konuyu Şube Müdürümüz Metin 
Yıldız'a arz ettik, size devredebiliriz, bu bilgiler sizde kalsın, Şube Müdürümüz size gereken 
talimatı verecek" dedi. Başka bir şey konuşmadık ve mesai bitimiyle Alaydan çıkıp evimize gittik. 
Ertesi gün sabah yapılan İDM toplantısında konunun İl Jandarma Komutanımız Ali Öz'e 
aktarıldığını dava sürecinde verilen ifadelerden okudum. Bu toplantıya Uzman Jandarmalar 
katılmamaktadır. Toplantıda ne konuşulduğunu bilmiyorum, toplantı bitiminde Hüseyin Yılmaz ile 
birlikte göreve çıktık fakat bu konuyla ilgili herhangi bir konuşma olmadı. Aradan birkaç gün 
geçtikten sonra Hüseyin Yılmaz izine ayrıldı ve yerine vekaleten, aynı zamanda Tim Komutanımız 
olan Başçavuş Gökhan Arslan bakmaya başladı. Bundan birkaç gün sonra Okan Başçavuşun yanına 
gittim ve "Komutanım bize verdiğiniz notla ilgili Şube Müdürümüzden herhangi bir emir almadık, 
konu önemli, siz mi takip ediyorsunuz?" diye sordum. Kendisi de bana "Ben Şube Müdürümüzle 
görüştüm, size emir verecekmiş, ondan talimat bekleyin" dedi. Bunun üzerine bir iki gün sonra 
Hüseyin Yılmaz beni telefonla aradı. Görüşmemiz arasında konuyu sordu. Ben de Okan 
Başçavuşla yaptığım görüşmeyi aynen anlattım ve herhangi bir emir gelmediğini söyledim. O da 
bana "Tamam, sen de bekle" dedi. Bundan sonra bu konuyla ilgili cinayet gününe kadar hiç 
konuşulmadı. Ben de görevin başka bir unsura verildiğini veya yalan haber olabileceği 
değerlendirilerek göre+-*vlendirme yapılmadığını düşündüm. Cinayetin işlendiği gün Hüseyin 
Başçavuş'la birlikte Akçaabat ilçe merkezinde görevdeydik. Okan Başçavuşum Hüseyin 
Başçavuş'u telefonuyla aradı, görüşme bittikten sonra Hüseyin Başçavuş bulunduğumuz yerdeki 
telefonu açtırdı ve Okan Başçavuş'un kendisine "Televizyona bakın" dediğini söyledi. Televizyonu 
açtığımızla cinayetle ilgili haberler geçiyordu, cinayeti bu şekilde öğrendik. Ardından şubeye 
döndük. Okan Başçavuşla Veysal Uzman Çavuş da şubedeydi. Cinayetle ilgili konuştuk, Yasin 
Hayal tarafından işlenebileceği konuşuldu. Sanığın görüntüleri televizyonda veriliyordu ancak 
görüntülerdeki şahsı Yasin'e benzetemedik. Yasin Hayal'i gazetede çıkan resimlerinden tanıyorduk. 
Sanırım ertesi gün sanığın babası ihbarda bulunmuştu ve sanığın kimliği belirlenmişti. Hüseyin 
Yılmaz'la birlikte İl Emniyet Müdürlüğüne gittik,  Okan Şimşek ve Veysal Şahin de oradaydı. Biz 
Emniyet Müdürlüğüne geldiğimizde Yasin Hayal polis tarafından alınmıştı. Süreç boyunca dahil 
olduğum ve gördüklerim bundan ibarettir. İlerleyen zamanlarda Okan Şimşek ve Veysal Şahin 
yargılanmaya başladı. Önce alınan bilginin cinayetten sonra alındığını beyan etmişlerdi ve bu 
doğrultuda yargılanmaya başlamışlardı. Sanırım ilk duruşmaya çıkacakları günden bir gün önce 
Hüseyin Yılmaz'la birlikte şubedeydik. Şubede görevli Başçavuş Hasan Soy yanımıza geldi ve bizi 
odasına çağırdı. Odasına geldiğimizde Okan Şimşek ve Veysal Şahin odadaydılar. Kendilerine hoş 
geldiniz deyip bir süre sohbet ettikten sonra Okan Şimşek Hüseyin Yılmaz'a "Hüseyin biz 
mahkemede olayı  olduğu gibi anlatacağız, haberi önceden öğrendiğimizi söyleyeceğiz, sizleri de 
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tanık göstereceğiz." dedi. Biz de kendisine mahkemede sadece bildiklerimizi anlatacağımızı, yalan 
beyanda bulunmayacağımızı belirttik. Kendisi de bize "Sizden istediğimiz sadece bildiklerinizi 
anlatmanız, bunu yapın yeter" dediler. Biz de tamam dedik. Ertesi gün mahkemede verdikleri 
ifadede konuyu bize devrettiklerini söylediler, bunun üzerine tanık olarak ifade verdik ve ardından 
bizim hakkımızda da müfettiş incelemesi başlatıldı ve yargılanmamıza izin verilmedi. Bu karara 
yapılan itiraz sonrasında karar bozuldu ve görevi ihmal suçundan yargılanmaya başladık. Dava 
kapsamında yapılan suçlamalar tüm sanıklara uygulanmış, 20/01/2007 tarihli görev sonuç raporu 
ve 20/01/2007 tarihli haber kayıt ve bildirim formunun gerçeğe aykırı olarak düzenlendiği, bu 
nedenle kamu görevlisinin resmi belgede sahteciliği ve görevi ihmal suçlamaları şahsıma da 
yapılmıştır. Gerçeğe aykırı olarak düzenlendiği belirtilen görev sonuç raporu ve haber kayıt 
bildirim formu isimli belgelerle şahsımın hiçbir ilgisi bulunmamaktadır.Söz konusu belgeleri 
düzenleyen ve imzalayan şahıslar dosya kapsamında açıkça bellidir. Görevi ihmal ve kötüye 
kullanma suçlamasıyla ilgili olarak; Okan Şimşek'in görev alanımıza girebileceği düşüncesiyle 
Unsur Komutanımı odasına çağırması ve söz konusu bilgiyi paylaşması bizim bir şey yapmamamız 
veya bir faaliyette bulunmamız için yeterli değildir. Hiyerarşinin en katı şekilde uygulandığı 
kurumlardan biri olan Jandarma teşkilatında unsurlar arasında görev devrini mümkün kılan yatay 
bir iletişim söz konusu değildir. Bizim herhangi bir konuda görevli kılınabilmemiz için görev ve 
sorumluluklarımızı, bir başka ifadeyle çalışma usullerimizi belirleyen mevzuatta yer alan kurallara 
ve hususlara riayet edilmesi gerekir. Öncelikle İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli her personel 
tarafından gün içinde edinilen bilgiler ve günlük faaliyetin diğer sonuçlarını rapor etmek amacıyla 
JGY 37/6 sayılı İl Jandarma Komutanlıkları İstihbarat Birimleri Görev, Yetki ve Sorumlulukları 
Yönergesi Ek K'da yer alan görev sonuç raporu düzenlenir ve sırasıyla Tim Komutanı, Kısım 
Amiri ve Şube Müdürü'ne arz edilerek imzalattırılır. Devredilmesi gereken konular burada belirtilir 
ve Şube Müdürü tarafından ilgili kısma görevlendirme yapılır. Ardından JGY 30-1/b sayılı 
Jandarma Genel Komutanlığı İç Güvenlik İstihbaratı İKK ve Koruyucu Güvenlik Yönergesi 3. 
bölüm 2. kısım Ek-C'ye uygun olarak haber kayıt ve bildirim formu düzenlenir. Aynı Yönerge'nin 
4.bölüm, 1.kısım, 7-A maddesine göre istihbaratın üretilebilmesi için en önemli husus haberin 
alınması, haber kayıt ve bildirim formuna kaydedilmesi ve işleme tabi tutulmasıdır. Haber kayıt ve 
bildirim formunun düzenlenmesinden sonra yapılması gereken işlemler de aynı maddede 
sıralanmakta ve özetle haberi elde eden makamın bunun icrasından sorumlu ise gereğini yapması, 
değilse haber toplama planındaki yerine koyması ve ilgili yerlere göndermesidir. Bu usul ve 
kurallar bu olayda takip edilmemiştir. Bu kapsamda görevin bize devredilmediği açıktır. Emir 
beklemeksizin konuyu takip etmemiz için de Yasin Hayal'in tandansına bakmamız gerekir. 
McDonalds'ın bombalandığı sırada ben Şalpazarı İlçe Jandarma Komutanlığında göreve yeni 
başlamıştım. Olayı basından öğrendim, haberlerde hiçbir örgüt adı geçmemekle birlikte Ramazan 
ayında açık olmasından dolayı el yapımı patlayıcı maddeyle saldırı yapıldığı belirtiliyor. İstihbarat 
Şube emrine bu olaydan yaklaşık 1 yıl sonra atandım. Göreve başlar başlamaz şube arşivini 
inceledim. Aşırı sağ faaliyetler geniş bir alan olmasından dolayı, daha önce bu alanda da hiçbir 
bilgim olmadığından sürekli araştırma yapıyordum. Arşivlerde McDonald's olayıyla ilgili hiçbir 
kayda rastlamadım. Bombalama eylemi sırasında İstihbarat Şubede ne gibi işlemler yapıldığı 
hakkında hiçbir bilgim yoktur. Yasin Hayal ismini Dink cinayetiyle ilgili Okan Başçavuş'un bize 
bilgi getirdiği güne kadar ne duydum ne de herhangi bir kayıtta adını okudum, ne bir fiş kaydı 
vardı ne Valilik takipli şahıslar komisyon kararı vardı, ne de diğer istihbarat birimlerinden gelen bir 
uyarı yazısı vardı. Aşırı Sağ Faaliyetler unsuru olarak takip ettiğimiz örgütler ve gruplar sabittir. 
Bu kapsamda o dönem toplam 15 tane terör örgütü bulunmaktaydı, bu örgütlerin hiçbirinin 
sorumluluk bölgemizde faaliyetini tespit edemedik. Örgüt üyesi kapsamında fiş kaydı bulunan 3 ya 
da 4 şahıs vardı, onlar da Trabzon ilinde ikamet etmiyordu, tespit olmadığından dolayı teknik takip 
kararı da alamıyorduk. Dava sürecinde Yasin Hayal'in Emniyet Müdürlüğü tarafından El Kaide 
Terör Örgütüyle iltisaklandırıldığını basından öğrendim. Şahıs jandarma bölgesinde ikamet 
etmesine rağmen herhangi bir ikaz yazısı bize gelmedi. Eğer yazı gelseydi biz otomatik olarak 
sorumlu kılınırdık. Buraya kadar anlattıklarım Aşırı Sağ Faaliyetler unsuruyla ilgilidir. Benim şahsi 
sorumluluğuma bakacak olursak; benim rütbem uzman jandarmadır. Görevim İstihbarat Unsur 
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Elemanıdır, kendi başıma bir olayı takip etmem bir tarafa göreve dahi çıkmam mümkün değildir. 
Tüm çalışmalarımdan Unsur Komutanıma karşı sorumluyum. Herhangi bir şekilde duyduğum bir 
bilgi üzerine sıralı amirlerimin bilgisi ve talimatı olmadan kendiliğinden harekete geçmem hukuken 
mümkün değildir. Bu durum görev ve sorumluluklarımın belirtildiği JGY 37/6 sayılı İl Jandarma 
Komutanlıkları İstihbarat Birimleri Görev, Yetki ve Sorumlulukları Yönergesi 3.bölüm 17.başlıkta 
ve aynı Yönerge'nin 10.bölüm 18.başlıktaki görev tanım formunda yer almaktadır. Bu çerçevede 
ilgili mevzuat ile belirlenen görev ve sorumluluklarıma uygun olarak hareket ettim. Tüm meslek 
hayatım boyunca hukuk kurallarının emrettiği şekilde görevimi yerine getirdim ve sınırımı 
aşmadım. Adli ve idari sicilim incelendiğinde mevzuatın bana verdiği görev ve sorumluluklarıma 
her zaman özen gösterdiğim ve bana verilen görevleri her zaman hukuk kurallarına uygun olarak 
ve gereği gibi yerine getirdiğim, bugüne kadar herhangi bir adli ve idari ceza almadığım, aksine 
onlarca taltif aldığım görülecektir. Bu nedenlerle istihbarat görevini ve dolayısıyla memuriyet 
görevini ihmal etmiş olmakla suçlanmam tamamıyla mesnetten yoksundur ve açıkça hukuka 
aykırıdır. Hakkımda yapılan suçlamaların hiçbirini kabul etmiyorum, beraatimi talep ediyorum, arz 
ederim efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Sen daha önce Trabzon Cumhuriyet Savcılığına şüpheli sıfatıyla 
bir ifade vermişsin. Bunda, bu anlatımlarından daha kısa, 03/11/2008 tarihli, dosyada birkaç yerde 
beyanın var. Bir de mahkemede bir beyanın var, benzer şekilde. Çelişki göremedik. Bu 
savunmalarını, bu beyanlarını kabul ediyor musun, soruşturma aşamasındaki ayrı ayrı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ediyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Adli sicilini okuyayım. Osman ve Ahşan'dan olma, 

Malatya Yeşilyurt nüfusuna kayıtlı, adli sicil kaydın yokmuş, TC kimlik numaran da 53152354378.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Malatya Yeşilyurt Gazi...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Doğrudur efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Mahallesi mi köyü mü?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Mahalle efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Mahallesi nüfusuna kayıtlı, 74 cilt no, hane no 31. Hakim Bey 

sorunuz var mı?
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Var Başkanım. İstihbarat Şubede çalışıyorsun...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Sahada herhangi bir bilgi aldığınızda, atıyorum 

sen Aşırı Sağ Faaliyetlerde görev yapıyorsun, aşırı sol faaliyetler veya örgütlü suçlar kapsamında 
herhangi bir bilgi aldığınızda bunun devri nasıl oluyor?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Efendim ben aldığım bilgiyi akşam geldiğimde görev 
sonuç raporuma yazarım, o gün elde ettiğim bütün bilgileri. Aşırı sol faaliyetten aldım diyelim, 
bunu ben aşırı sol faaliyetler alanı ile ilgili şu bilgi alınmıştır ve Aşırı Sol Faaliyetler unsuruna 
devredilmesi uygundur diye görev sonuç raporuma yazarım. Zaten Aşırı Sol bizim kısma bağlı 
olduğu için Kısım Amirimize bu onaylattırdım, sıralı olarak bunu amirlerimiz onaylar, görev sonuç 
raporunu. Kısım Amirim onaylar, konuyu kendisine arz ederim, görevlendirmeyi Kısım Amiri 
yapar veya başka time, eğer başka kısıma, örneğin Asayiş kısmına devredilecekse Şube 
Müdürümüz bu devri yapar yani unsurların birbirleri arasında devir yapma yetkisi yoktur.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki bu devir sözlü bir emirle mi olur yoksa 
yazılı bir şekilde mi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Efendim ben görev sonuç raporuma yazarım, onu 
devrettiğimi yazılı hale getiririm.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki bu görev yaptığın süre içinde herhangi bir 
devir oldu mu, yaşandı mı yani, sen veya başka birimler?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Biz bu şekilde bir devir yaptık mı, yapmadık, 
hatırlamıyorum.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Size oldu mu herhangi bir devir veya unsurlar 
arasında herhangi bir devir olduğunu biliyor musun? 
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SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bilmiyorum.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Şahit olmadın.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ancak, mesela alanı dışında görevlendirmeler 

yapılıyordu yani şubede Şube Müdürümüz ilgisiz konuları mesela başka unsurlara 
görevlendirebiliyordu. Mesela örneğin ben bir asayiş konusuyla ilgili, bir silah kaçakçılığıyla ilgili 
veya bir uyuşturucu kaçakçılığıyla ilgili bir bilgi aldığımda "Bunu sen takip et, devam et" diye emir 
verebiliyordu. Bu şekilde çok olaylar oldu yani. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki sizin bu beklediğiniz, bu Yasin Hayal ile 
ilgili çalışmanın size devri, bunu Metin Yıldız'dan mı bekliyordunuz siz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tabi ki. Yasin Hayal'in herhangi bir Aşırı Sağ unsur ile 
irtibatı yoktu yani o güne kadar tespit edememiştik. Yani şimdi her sağ görüşlü insanın Aşırı Sağ 
Faaliyetler unsuru tarafından takip edildiği gibi bir inanış ortaya çıktı yani bu şekilde bir şey yok. 
Bizim takip ettiğimiz unsurlar bellidir. Bunlar; terör örgütleri, radikal gruplar, tarikatlar, cemaatler 
bunlar da belirlidir, yeni bir oluşum varsa bu oluşumu tespit ettiğimize dair biz raporumuzu yazarız 
yukarıya göndeririz. Bu da tasnife alınır alınmaz, o yukarının değerlendirmesidir. Yasin Hayal'in 
herhangi bir grupla iltisakı yoktu yani o zamana kadar ben adını bile duymadım yani McDonald's 
olayını... Hani efendim şey olur ya Ramazan ayında oruç tutmaz ama gider oruç tutmayan adamları 
döven bir takım serseriler vardır, o tarz bir şey olarak düşünüyordum ben o güne kadar. Çünkü 
dediğim gibi Şalpazarı İlçe Jandarmada çalışıyordum, o da Trabzon'un en uzak ilçesi, yani polis 
bölgesinde olan olaylarla ilgili fazla ilgilenmezdik, sadece kendi sorumluluk bölgemize bakardık. 
Bu nedenle biz olayın asayiş olayı veya örneğin şimdi ülkücü tandanslı mafya grupları var, bunlar 
silah kaçakçılığı yapar, hemen hemen her ilde vardır, uyuşturucu kaçakçılığı yapar, haraç keser 
ama bunların hiçbirin Aşırı Sağ Faaliyetler unsuru takip etmez. İşledikleri suça göre ilgili unsurlar 
takip eder. KOM, Kaçakçılık yapıyorsa KOM unsuru takip eder, gasp yapıyorsa Asayiş unsuru 
takip eder, artı bunları değerlendirmekle görevli kişi ben değilim. Benim yaptığım işlem Unsur 
Komutanıma yardımcı olmak yani sizin katibinizin yaptığı iş benim yaptığım iştir. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki selefilik faaliyetleri senin alanın değil mi?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bizim alanımız evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki Erhan Tuncel'in telefonunun selefilik 

faaliyeti nedeniyle olaydan önce dinlenmeye başladığını biliyor muydunuz?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır efendim, biz dinlemedik.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Erhan Tuncel'le ilgili bir...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hiçbir bilgi yoktu. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bilginiz yok. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: O gruptan hiçbir kişiyle ilgili bizim jandarmada ne bir 

kayıt vardı, ne bir bilgi vardı. Bir tane uyarı yazısı gelmiş olsaydı Yasin Hayal'le ilgili... Efendim 
biz zaten terör örgütü arıyoruz yani bizim için bir terör örgütü mensubunu tespit edip bunu takip 
etmemiz bizim için çok büyük bir avantaj, yani yukarıya karşı bizi rahatlatacak bir şey. Sürekli 
eleştirildiğimiz konu da bu yani hiç mi terör örgütüne mensup kimse yok... Yok, tespit edemiyoruz, 
yani bize zaten yazı gelmiş olsa El Kaide, selefi, vahabi ile iltisaklıdır diye emniyetten bir tane 
eylem ikaz yazısı gelmiş olsa biz zaten Yasin Hayal'i sürekli teknik takibe alacaktık, alırdık yani 
kesinlikle alırdır. Böyle bir yazı yok, hiçbir şey yok.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Az önce savunmanda dedin ki, bizim faaliyet 
alanımız, örgütlerimiz bellidir.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Sınırlı sayıda bellidir. Bunların dışında 

faaliyette bulunamayız dediniz. Şimdi Hüseyin Yılmaz Unsur Komutanın hani faaliyetlerini 
anlatırken ben dedi bir cemaat yurdunda kaçak bina tespit ettim, kaçak kat yaptığını tespit ettim, 
buna ilişkin bir çalışmam oldu...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet, beraber yaptık. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Gibisinden bir beyanı oldu. Sen de var mıydın?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Beraber yaptık efendim evet. 
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MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bunlar da cemaatler...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Cemaatler bizim alanımızdır evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bellidir yani. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tabi. Ama kişi bazında takip yapamıyorduk, yani Türk 

Ceza Kanunu 135 olması lazım yani din ve vicdan hürriyeti var, yani şahıs olarak değil de 
yaptığımız bir nevi genel faaliyetler, o da bir ihbar sonucu üzerine düşmüştük. Fetullah o zaman 
cemaat deniliyordu, bunlara ait bir özel okuldu, yurt değildi, kaçak katı vardı, onunla ilgili gerekli 
işlemleri yürüttük ve sonucunda yıkım kararı çıkarttık. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Tamam Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Bir de Ogün Samast'la ilgili sen adli işlem yaptın mı?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Peki bu Ogün Samast'la ilgili herhangi bir konuşmaya şahit 

oldun mu?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır efendim, ben Ogün Samast'ı hiç tanımam. 
MAHKEME BAŞKANI: Yasin Hayal'le ilgili?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. Bu grup...
MAHKEME BAŞKANI: Erhan Tuncel'le ilgili?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. Bu şahısların hiçbiriyle ilgili bizde en küçük bir 

bilgi, belge, konuşma hiçbir şey yoktu. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Katılan vekillerinden sorularını alalım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Trabzon İl 

Jandarma Komutanlığında 1 Eylül 2005 tarihinde İstihbarat Şube Müdürlüğünde göreve 
başlamışsınız.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon İl Jandarma 

Komutanlığında görevli olduğunuz tarihlerde Gökhan Arslan ve Gazi Günay hangi görevleri icra 
ederlerdi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Gökhan Arslan bizim Kısım Amirimizdi, Terör Olayları. 
Gazi Günay da Asayiş Kısım Amiriydi. Yatay pozisyon. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Gazi Günay bu 
hiyerarşide Okan Şimşek ve Veysal Şahin'in amiri durumunda mıydı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yani evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aşırı sağ faaliyetler 

kapsamında Trabzon'da hangi kişi ve gruplara dönük çalışma yaptınız görev yaptığınız dönem 
boyunca?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yaptığımız çalışmalar mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tüm çalışmaları, tüm grupların tespitine yönelik 

çalışmamız vardı fakat Trabzon'da yapılanması olan terör örgütü yoktu, cemaatler vardı, tarikatlar 
vardı, radikal grup vardı bir tane o da, yani mensubu vardı 3-5 kişi ama yine de takibimizdeydi, 
bunun haricinde başka grup yoktu. Misyonerlik faaliyetleriyle ilgili dışarıdan gelen gruplar vardı, 
bunları da koruma amaçlı takip ediyorduk. Çünkü Trabzon hassas bir yerdi ve saldırıyorlardı, 
saldırmamaları için misyoner grupların da takibini yapıyorduk. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Hüseyin Yılmaz 7 
Temmuz 2017 tarihli duruşmada "Karadeniz Teknik Üniversitesinin ana kampüsü ile Fatih Eğitim 
Fakültesi Kampüsü bizim jandarma bölgesi sorumluluk bölgesidir, 54.000 tane öğrenci vardır, bu 
öğrenciler içerisinde her çeşit öğrenci var; Sağ, Sol, BÖF olarak faaliyetler yürütürler, bunların 
basın açıklamaları, ikamet yerleri polis merkezindedir, bu gibi durumlarda çoğu polis memuru 
arkadaşlarla birbirimizi arayıp bilgi alışverişinde bulunmuşuzdur" şeklinde ve 9 Ağustos 2016 
tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde de kendisinin ve sizin Trabzon İl Emniyet 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileriyle diyaloğunuzun iyi olduğunu beyan etmiştir Hüseyin 
Yılmaz. Hüseyin Yılmaz'ın ve sizin Trabzon İl Emniyet Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü ile 
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İstihbarat Şube Müdürlüğü personellerinden hangileriyle diyaloğunuz bulunmaktaydı ve 
hangileriyle bilgi alışverişi içerisindeydiniz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şimdi bilgi alışverişi Hüseyin Başçavuşlaydı, yani ben 
herhangi bir bilgi alışverişi yapmıyordum. Tanıdığım, görüştüğüm özel olarak hiçbir polis memuru 
yok. Şimdi görüşmeler şöyle; mesela diyelim ki bir basın açıklaması var, oraya biz gittiğimiz 
zaman polis de orada, MİT de orada, gazeteciler de orada, yani bu gruplar birbirimizi tanıyoruz, 
sürekli de aynı yerlere beraber gittiğimiz için simaen yani birbirimizi tanıyorduk, merhaba, 
merhaba, nasılsınız, nasılsınız. Bunun haricinde benim herhangi bir bilgi paylaşımı veya bir dostluk 
kurduğum herhangi bir polis memuru veya MİT görevlisi veya gazeteci yoktu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki kimlerle tanışırdınız 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlilerinden?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Oraya gelen kimse, isimlerini gerçekten hatırlamıyorum, 
bildiğim... TEM Şubeden vardı, genelde onlarla biz, istihbaratçılarla değil de daha fazla TEM Şube 
ile irtibatlıydık, irtibatım da dediğimiz gibi yani bir olaya gittiğimiz zaman hepimiz oradayız ve 
birbirimizi zamanla tanıyoruz efendim, ondan dolayı yani. Özel olarak görüştüğüm, konuştuğum 
yok.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon Ülkü Ocakları İl 
Başkanı Tolgay Sivrikaya ile Şalpazarı Ülkü Ocağı Başkanı Turan Özen ile tanışıklığınız, 
irtibatınız neydi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şöyle; Turan Özen elektrikçidir, o Şalpazarı İlçe 
Jandarmada çalışırken bizim oradaki ilçe jandarma binası yıkılmıştı ben gittiğimde ve biz bir okul 
binasında görev yapıyorduk. Bu okul binasının da alt katı öğretmeneviydi, üst katı da jandarmaydı. 
Yani İlçe Milli Eğitim ile binayı ortak kullanıyorduk. Bir iki kere elektrik arızasıyla ilgili bu Turan 
Bey geldi, yani İlçe Milli Eğitimden gönderdiler sanırım, tanışıklığımız o şekilde oldu, Ülkü Ocağı 
Başkanı olduğunu ben sonradan öğrendim ama öyle aktif bir görevi de yoktu. Sonra ben zaten... 
Şalpazarı küçük bir yer yani 4-5 bin nüfusu olan bir yer, herkes de birbirini tanır. Sonra ben 
Trabzon'a tayin olunca, İstihbarat Şubeye tayin olunca işte o Trabzon'a geldiğinde, ben Şalpazarı'na 
gittiğimde işte görüşür merhabalaşırdık, yani dosttan öte bir görüşmemiz yoktu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tolgay Sivrikaya ile peki..?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Onunla görüştüğüm gibi birçok insanla görüşürdüm. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tolgay Sivrikaya ile?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tolgay'la da Akçaabat'ta bir ortamda tanıştık. Şimdi 

şöyle efendim; bizim sorumluluk bölgemizde olan Karadeniz Teknik Üniversitesi Fatih Eğitim 
Fakültesi var Akçaabat ilçe sınırlarında, burada bunun içerisinde bir öğrenci derneği var bir de 
öğrenci kollektifleri diye iki karşıt grup var. Öğrenci derneği ülkücü tandanslı, kollektifler de solcu, 
sol tandanslı. Şimdi bunlar sürekli birbirleriyle kavga ederlerdi, yani birisi basın açıklaması 
yapacak diğer taraf saldırırdı, o bir şey yapacak, onlar ona saldırırdı ve biz de bunların kavgalarını 
önlemek için takip ederdik, yani herhangi bir faaliyetleri olmadan iki taraftan da görüştüğümüz 
çocuklar vardı, ha diyelim ki bir basın açıklaması yapılacak biz burada tedbir alırdık, bu şekilde 
tedbir alıp birçok olayı önledik, işte İlçe Jandarma tarafından önlem alınmasını sağladık, güvenlikle 
görüşüp önlem alınmasını sağladık. Tolgay Sivrikaya ile de tanıştırılmam o gruptan öğrencilerden 
bir tanesiyle, Akçaabat ilçe merkezinde olması lazım, tesadüfen denk geldik tanıştık, onun üzerine 
de, fazla da zaten ben bu cinayetten çok sonra tanıştım Tolga ile, 3-4 defa bir görüşmem oldu, o da 
sadece hal hatır, başka herhangi bir görüşmem olmadı... Pardon bir defa Güneydoğu'da meydana 
gelen bir terör olayıyla ilgili şehitler vardı, bunlar o şehitleri... yani destek mitingi mi diyeyim o 
tarz bir basın açıklaması yapacaklardı, Tolgay Sivrikaya'yı arayıp onun ne zaman ve nerede 
yapacaklarını sordum, tek sorduğum budur, başka da bir görüşmemiz olmadı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Kemal Sivrikaya, 
İbrahim Gerçek, Gürkan Kuşçu ve Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünde görevli Oktay Daştan isimli 
kişilerle bir tanışıklığınız var mı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İhsan Kasap isimli kişiyi tanır 
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mısınız ve bir irtibatınız var mı?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tanımıyorum, hatırlamıyorum daha doğrusu. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Engin Yılmaz, Süleyman 

Kartal, Mustafa Sabri Şahin, Uğur Ay ve Ömer İskender isimli kişilerle bir irtibatınız var mı? 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır, hatırlamıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Işık Karahaliloğlu, Muzaffer 

Gargar ve Erkan Turhal isimli kişilerle bir irtibatınız var mı? 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hatırlamıyorum hayır. Şimdi Hakan Bey 10 yıl geçmiş, 

yani bu şekil isim sorduğunuz zaman hatırlamıyorum, belki de görüşmüşümdür, yani benim 
Trabzon'da görüştüğüm birçok insan vardı ama hatırlayamadım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Emniyet Genel 
Müdürlüğü tarafından düzenlenen bir raporda Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlilerinin Dink 
cinayetinin hemen ardından Boztepe Grubu olarak adlandırılan isimlere dönük teknik takip 
başlattıkları tespit edilmiş yani Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri Dink cinayeti sonrası 
Boztepe Grubu olarak adlandırılan kişilere dönük teknik takip yapmış ve bu kapsamda da Murat 
Kaplan, Gürkan Kuşçu, Ahmet Gerçek, Tuncay Demir, Hamdi Tığsavar, Suat Çağılcı, Kadriye 
Gerçek, Nuri Hacıoğlu, Salih Hacısalihoğlu, Adil Aydın, Nazım İskender, Yasemin Egemen ve 
Pakize İskender'den bahsedilmiş. Şimdi bu grupla irtibatlı olduğu söylenen, ben tek tek isim olarak 
söyleyeyim; Murat Kaplan'ı bilir misiniz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Gürkan Kuşçu ve Ahmet 

Gerçek'i?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bunlar sağ bir grup muymuş, Boztepe Grubu dediği?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal ile irtibatlı olan 

bir grupmuş, tam olarak tanımı yapılmıyor.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hiçbirini tanımıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tuncay Demir, Hamdi 

Tığsavar?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tanımıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Suat Çağılcı, Kadriye Gerçek?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Nuri Hacıoğlu ve Salih 

Hacısalihoğlu?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hacısalihoğlu soy ismi yaygındır yani o soy isimli çok 

insanla tanıştım ama onlardan biri mi değil mi bilmiyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Nazım İskender, Yasemin 

Egemen, Adil Aydın ve Ömer İskender?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine yapılan Emniyet 

tarafından bir çalışma var. Yasin Hayal ile irtibatlı olduğu düşünülen, daha doğrusu Hrant Dink 
cinayeti sürecinde Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri tarafından irtibatlarının olduğu 
belirtilen bazı şahıslar var, bunlar; Gökhan Bülbül, Serkan Koç, Ahmet Hakan Yıldırım, Gürhan 
Kılıç isimli şahıslar. Siz Gökhan Bülbül, Serkan Koç, Ahmet Hakan Yıldırım ve Gürhan Kılıç 
isimli kişileri tanır mısınız?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır tanımıyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Herhangi bir irtibatınız var 

mıydı?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yoktu. Peki sizin ve Hüseyin 

Yılmaz'ın Trabzon'da Pelitli Beldesinde ilişkide olduğunuz, bilgi aldığınız kayıtlı veya kayıtlı 
olmayan haber elemanlarınız var mıydı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok, yoktu, Pelitli'de yoktu.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Herhangi bir çalışma 
yürütmediniz mi Pelitli'de siz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Pelitli'de? Yok yani herhangi planlı bir faaliyetimiz 
olmadı. Pelitli... Yani şöyle söyleyeyim; Pelitli'den ötede köylerde oldu ama Pelitli merkezde 
çalışmamız olmadı, görüştüğüm şahıs da yoktu yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Yasin Hayal bir 
Başbakan Erdoğan'ın Trabzon'a geleceği 16 Ağustos 2004 tarihinde Trabzon Havalimanı'nda 
bomba bulunduğuna dair asılsız ihbarda bulunmuş.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tarih ne zaman?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 16 Ağustos 2004. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: İzindeydim ben o tarihte. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve sonrasında 24 Ekim 2004 

tarihinde zaten McDonalds'a dönük eylem gerçekleştirmişti.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mehmet Altınel İstanbul C. 

Başsavcılığına verdiği ifadesinde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı olarak McDonald's eylemini 
önemsediklerini, bizzat arama faaliyetine kendisinin de katıldığını ve 13/09/2005 tarihinde Yasin 
Hayal'in tahliye edilmesi sonrasında Merkez İl Jandarma Komutanı olarak görev yaptığı sürede 
Nazmi Tamer ve Başçavuş Cevat Eser'e konu hakkında daha dikkatli olmaları konusunda talimat 
verdiğini, bu şahısların kendi personellerini sıkı şekilde bu konuyla ilgili takip ettiklerini 
gözlemlediğini beyan etmişti. Yasin Hayal'in cezaevinden tahliye olduğu bilgisine, tahliye olduğu 
tarihlerde siz sahip miydiniz bu bilgiye?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: O tarihte ben... Tahliye tarihi tam neydi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 13 Eylül 2005. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: İşte ben 1 Eylül 2005'te İstihbarat Şubede başladım ama 

tahliye olduğuna dair bize herhangi bir yazı gelmedi, o eski hükümlü sabıkalı listesinde de ismi 
yoktu yani aşırı sağ bir örgütle tandanslı olarak, hiçbir bilgim yoktu. İlçe Jandarma Komutanlıkları 
sorumluluk alanındaki tüm suçlardan tahliye olan eski hükümlü ve sabıkalıları takip etmekle 
yükümlüdür. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Yasin Hayal İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğünde McDonald's eylemiyle ilgili 30 Ekim 2004 tarihinde sorgulandığında 
milliyetçi kişiliğinin yanında İslamcı kişiliğinin de bulunduğunu, 1998 yılında Kenya ve 
Tanzanya'da bulunan Amerikan elçiliklerine ve daha sonra Amerika'da bulunan ikiz kulelere 
yönelik El Kaide örgütü tarafından gerçekleştirilen eylemlerden sonra Usame Bin Ladin'e sempati 
duyduğunu, kendisinin de cihat etmesi gerektiğini düşündüğünü, bu amaçla 2004 yılı Ağustos ayı 
içerisinde Çeçenistan'a gitmek için yola çıktığını, ancak sonrasında geri döndüğünü, Türkiye'de 
eylem yapmaya karar verdiğini, McDonalds'a yönelik bombalı saldırı eylemini de bu saikle 
gerçekleştirdiğini beyan etmiştir.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sonrasında Trabzon İl 

Emniyet Müdürlüğü ifadesinde de çok paralel beyanlarda bulunmuştu Yasin Hayal. Dolayısıyla 
Yasin Hayal'in bombalama saiki, bombalı eylem saiki burada belirttiği düşünceler. Bunlar aşırı sağ 
olarak sizin çalışma alanınıza giriyor muydu?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Girer. Şimdi şöyle; ben o tarihte, dediğim gibi 
istihbaratçı da değilim, aşırı sağı da bilmem ama Trabzon'a da yeni gelmişim, Şalpazarı İlçe 
Jandarmadayım. Yani ben görevdeyken başladığımda ben bu ifadeyi okusaydım yine o ifadeye 
istinaden Yasin Hayal'i takip ederdik yani. Buna karar verecek kişi, tekrar söylüyorum, Unsur 
Komutanım Hüseyin Yılmaz'dır. Ben sadece Hüseyin Yılmaz'ı ikna etmeye çalışırım. Bakın ben 
şimdi kendim diyelim ki evimde oturuyorum, açtım internetimi akşam haberlere bakıyorum. Örnek 
veriyorum Hizbullah Terör Örgütüyle ilgili bir haber gördüm, önemli bir haber olduğunu 
düşündüm, haber kayıt bildirim formunun çekilmesi gerektiğine kanaat getirdim, ben öncelikle 
Hüseyin Yılmaz'ı ikna etmek zorundayım yani Hüseyin Yılmaz'ı ben ikna edemedikten sonra 
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benim elimdeki bilgilerin hiçbir kıymeti yoktur yani uzman çavuş olarak, Hüseyin Yılmaz derken 
kastettiğim şey uzman çavuşun Unsur Komutanına karşı olan sorumluluğu yani bu işleri 
yürütmekte olan kişi Unsur Komutanı, Unsur Elemanı sadece ona yardımcı olur, onun önünü açar, 
budur yani ve ben bu ifadeyi eğer geldiğimde... Bizim İstihbarat Şube Müdürlüğünde Aşırı Sağ 
Faaliyetlerin arşivi tamamen boştu yani hiçbir şey yoktu. Eğer ben bu ifadeyi okusaydım, ya zaten 
terörist arıyoruz yani örgüt üyesi adam arıyoruz, işte yani adam kendi beyan etmiş El Kaide'ye 
sempati duyuyor. O sempatisine nazaran bir teknik takip kararı alabilirdik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, arşivlerde... Ben 
dediklerinizden şu sonucu çıkartıyorum; McDonald's eylemine dair de bir dosya yoktu...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yoktu, yoktu.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal'in yaptığı 

eylemlere, karıştığı olaylara dair de hiçbir dosya yoktu.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yoktu, hiçbir şey yoktu. Yani şahıs bizim bölgede 

ikamet ediyor, bizde hiçbir bilgi belge yok. Emniyet şahsı sürekli takip etmiş, eleman sızdırmış 
yanına, El Kaide ile iltisaklandırmış yani şahıs bizim bölgede, bir eylem ikaz yazısı gelse en 
azından ve artı biz iki kişiyiz yani Trabzon topraklarının %80'ine bakıyoruz nereden baksanız, aşırı 
sağ faaliyetlerle ilgili istihbarat toplamakla görevli iki kişiyiz. Emniyetin bizim karşılığımızda kaç 
personel görev yaptığını müdürleri burada sorun efendim yani. Böyle de bir zorluğumuz var yani 
personelimiz yetersiz, aracımız yetersiz, zaten dediğimiz gibi mesela 2004 yılında Maçka'da bir 
PKK terör örgütü eylemi olmuştu, bunun üzerine biz her yaz, zaten bütün tim yaylalara çıkardık 
PKK'ya yönelik takipte bulunurduk. Asayişi bozuktu, bütün herkes yani bir taraftan da asayiş, 
kaçakçılık bu olaylarla ilgili çalışırdık. Ben her türlü görev yaptım, ben düğünde güvenlik 
görevliliği bile yaptım yani Trabzon'da çalışırken.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki PKK'ya dönük 
operasyonlar ağırlıklı olarak hangi aylarda olurdu ve ne zaman sona ererdi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Baharda başlardık yani Mart Nisan gibi sızlamalara 
yönelik başlardı yaylaya, ta ki sonbahara kadar devam ederdi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hangi ayda biterdi?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yani Nisan Mayıs gibi başladık, Eylül Ekim'e kadar 

devam ederdi. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon 2. Sulh Ceza 

Mahkemesinde verdiğiniz bir ifade vardı, az önce de benzer şeyler söylediniz ve dediniz ki 
Trabzon 2. Sulh Ceza Mahkemesindeki ifademizde, 19 Haziran 2008 tarihli, "Okan Şimşek'in 
odasına geçtiler, ben kendi işlerime baktım, dışarıda kaldım, 5-10 dakika sonra Unsur Komutanım 
Hüseyin Başçavuş Okan Şimşek'in odasına çağırdı, benden not almamı istedi, ben de bir kağıt 
parçası alıp yazmaya başladım, içerik olarak yazdığım şey Yasin Hayal isimli şahsın yanında 4-5 
arkadaşıyla birlikte Ermeni asıllı Hrant Dink isimli gazeteciyi öldürmek için plan yaptıkları, silah 
aradıkları ve olay yerinin krokisini çizdikleri şeklindeydi, bu şekilde bilgi notuydu" şeklinde 
beyanda bulunmuşsunuz. Bu bilgi notlarını sakladınız mı siz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır saklamadık. Zaten o kağıda not almıştık, o 
anlattığım süreçten sonra yani onu bir yerde saklamadım, öyle bir arşiv falan yapmadım, resmi 
belge değil, not aldım sadece. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine Mülkiye Müfettişlerine 
dönük beyanlarınızı içerir 4 Haziran 2008 tarihli dilekçenizde "Ben notu yazdıktan sonra Okan 
Başçavuş'a haber kayıt bildirim formu düzenleyip düzenlemeyeceğimizi sordum, o da "hayır, şimdi 
hiçbir şey yapmayacaksın, İstihbarat Şube Müdürü'nden emir bekleyin, o size gerekeni söyleyecek' 
dediği" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. 

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet, doğrudur efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hrant Dink cinayeti tasarısına 

dair bilgilerin, öneride bulunmanıza rağmen neden haber kayıt ve bildirim formuna aktarılmadığı 
konusunda bir öngörünüz var mı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şimdi şöyle; daha görevlendirme yapılmadığını... Ya 
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ben açık söyleyeyim mi, ben bu olayı birilerinin takip ettiğini düşündüm, ta ki cinayete kadar. Yani 
zaten diğer unsurların çektiği haber kayıt bildirim formlarını başka unsurlar bilmez, başka unsurun 
elemanı diye hiç kimse bilmez, faaliyetler gizlidir, elemanlar gizlidir yani haber kayıt bildirim 
formları gizlidir, bunlar İDM toplantısında konuşulur fakat toplantıya girmeyen adamlar kimse 
birbirinin bilgisini bilmez yani bu haber kayıt bildirim formunu devralan adam çeker. Ben de... 
Yani bize çektirilmediğinden daha görevlendirilme yapılmamış, muhtemelen görevlendirilen adam 
çekecektir diye düşündüm. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant Dink cinayetine 
yönelik planlamayla ilgili bilgi sahibi olduğunuzda Yasin Hayal'in teknik ve fiziki takip altına 
alınması gerektiğine yönelik bir değerlendirme yaptınız mı kendi iç sohbetlerinizde?

SANIK  HACI ÖMER ÜNALIR: Tabi tabi yaptık evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yasin Hayal'i fiziki olarak 

takip altına aldınız mı veya teknik takip yapılması konusunda amirlerinize herhangi bir öneride 
bulundunuz mu?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şöyle; ben bulundum. Yani şöyle; Okan Başçavuş bize 
bu bilgiyi aktardıktan sonra, "size devredebiliriz" dedikten sonra akşam çıktık evimize giderken, 
yani yürüyerek gidiyoruz Hüseyin Başçavuş'la, bu konuda ne yaparız, ne ederiz diye 
değerlendirirken tabi bunları ben söyledim yani teknik takip alırız, işte takip ederiz, eleman 
sızdırırız, yani ben en azından 3-5'iyle tanışırdım yani bu devredilmiş olsaydı. Bunları 
değerlendirdik ama kendi aramızda dediğimiz gibi. Onun haricinde Hüseyin Başçavuş'la yukarısı 
ne görüştü ne etti bu konuda hiçbir bilgim yok. Benim bütün bilgim Hüseyin Yılmaz, başka kimse 
yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine Mülkiye Müfettişlerine 
hitaben beyanlarınız içeren 4 Haziran 2008 tarihli dilekçenizde "Hüseyin Yılmaz Başçavuş, Okan 
Başçavuş'tan söz konusu haber elemanının kendisiyle tanıştırılmasını istedi, Okan Başçavuş buna 
gerek olmadığını, ilave bilgiler aldıkça bize ileteceğini belirtti" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR:  Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Coşkun İğci ile 

tanıştırılmamanızın nedeni, iddianız öyle, bu iddianızdan yola çıkarak soruyorum; Coşkun İğci ile 
tanıştırılmamanızın nedeni konusunda bir öngörünüz var mı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ya şimdi eleman gizlidir yani ben de haber elemanımı 
kimseyle tanıştırmam, zaten eleman çalışmak istemez, bu şahsın eleman olup olmadığını da 
bilmiyoruz, şimdi istihbaratçılık dilinde görüşülen, bir bilgi alındığı zaman buna işte eleman bilgi 
getirdi, eleman şunu söyledi, eleman bunu söyledi denir fakat bu şahısların hepsi eleman değildir 
yani haber elemanı kayıtlı haber elemanıdır, bu şahsın ben eleman olup olmadığını bilmiyorum 
fakat takdiridir yani  devretmek istemez fakat ben o şahısla bir görüşme talebim olsa yani beni 
görüştürmesi gerekir. Bunu da irtibat formuna yazması gerekir. Fakat başka da bilgisi yoksa da 
zaten görüştürmesine de gerek yoktur. Yani kendi takdiridir, devretmeyebilir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hrant Dink cinayeti 
tasarısıyla ilgili bilgi sahibi olduğunuzda Trabzon İl Jandarma Komutanlığının icracı birimleri ve 
asayiş timlerinden Yasin Hayal'in faaliyetleri, ilişkileri konusunda herhangi bir bilgi talebinde 
bulundunuz mu?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır, Aşırı Sağ olarak biz bulunmadık. Şimdi bize İl 
Emniyet Komisyon kararı gelmiyor her ay, takipli şahıslar komisyon kararı geliyor, terör 
örgütünden suç işleyenlerin listesi geliyor, hüküm giymiş olanlar geliyor, bize Yasin Hayal bir 
tanesinde geçse takip edeceğiz, yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu Valilik tarafından 
takipli şahıslar formu mu düzenlenir dediniz siz, tam olarak adı neydi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bir komisyon toplanır, takipli şahıslar komisyonu diye, 
bunlar karar alır ve şu şahısların takip edilmesine karar verir, listeler. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aylık mı düzenlenir, hangi 
periyotlarda düzenlenir bu?
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SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Aylık olması lazım, yanlış hatırlamıyorsam aylık 
düzenlenir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu komisyon kimlerden 
oluşur?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bilmiyorum yani ben sadece evrakı görüyorum, 
bilmiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Elbette ki emniyet ve 
jandarmanın, MİT'in...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yani emniyetten temsilcisi....
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Aktardığı bilgiler üzerinden...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yani komisyonda da büyük bir ihtimalle jandarmayı 

temsilen birisi olur, emniyeti temsilen birisi olur, mantıken konuşuyorum, yani MİT'ten birisi olur, 
bu şekilde bir komisyon olması lazım yani çünkü şahıs suç işlediği için takip edilmesi talep 
ediliyor, bunu söyleyecek, jandarma talep ediyorsa jandarmadan birinin olması lazım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve Trabzon Valiliği 
tarafından Yasin Hayal'in de olduğu bir liste ulaşmadı size..?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani listede Yasin Hayal'in 

ismi hiçbir zaman yer almadı?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ben görmedim, yok yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Metin Yıldız 7 Temmuz 2017 

tarihli duruşmada Trabzon İl Jandarma Komutanlığının Trabzon İl Emniyet Müdürlüğüyle irtibatı 
konusunda "Beraber operasyon yapılacaksa yapılıyordu, ama onun dışında işte Bölücü Faaliyetler, 
Sol Faaliyetlerde emniyetle sıkı işbirliği halindeyiz, Sağ Faaliyetler hariç, onu da özellikle 
belirteyim, Sağ Faaliyette biz emniyetten ziyade MİT Bölge Başkanlığıyla irtibat ve koordinasyon 
halindeydik" şeklinde beyanda bulunmuştu.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon İl Jandarma 

Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü Aşırı Sağ Faaliyetler bölümüyle Trabzon MİT Bölge 
Başkanlığı görevlileri arasında nasıl bir koordinasyon bulunmaktaydı bu konuda?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şube Müdürümüz görüşüyorsa kendisi görüşüyordur, 
ben bilmiyorum. Hüseyin Yılmaz Unsur Komutanım, onunla beraber göreve gittiğim için 
biliyorum, o zaman zaman görüşürdü yani MİT'ten şahıslarla görüştü ama ne görüşüldü onu 
bilmiyorum yani konuyu bilmiyorum fakat görüştüklerini biliyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Belli bir periyot var mıydı 
yoksa...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok yok.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ele geçen bilgilerin önemine...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: İhtiyaç hasıl olduğunda, örneğin bir grup gelecek, 

yabancı grup gelecek, bunları MİT takip ediyor, bunların kimlik bilgisini almak için giderdi yani 
beraber giderdik, o görüşür alırdı. Yani görüşmeler bu şekilde. Hani düzenli bir periyot, hani 
toplantı şeklinde o şekilde bir görüşme yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hrant Dink cinayeti ve/veya 
Yasin Hayal'in faaliyetleri konusunda Trabzon MİT Bölge görevlilerinden herhangi bir bilgi 
talebinde bulundunuz mu bu bilgiyi edindikten sonra siz veya Hüseyin Yılmaz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır, resmi yazışarak bir bilgi talebinde bulunmadık, 
sözlü bulunduysa bilmiyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet yani çünkü daireye gidip 
Hüseyin Yılmaz'ın oradaki şahıslarla görüştüğünü de söylediniz, o görüşmelerde herhangi bir 
şekilde bu cinayet tasarısı, Yasin Hayal'in faaliyetleri konusu gündeme gelmiş mi, bilginiz var mı 
bu konuda?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Benim bilgim yok, görüştüler mi görüşmediler mi 
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bilmiyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetin işlendiği gün 

Hüseyin Yılmaz ve Okan Şimşek arasında 15:39'da, 15:41'de olmak üzere 2 telefon görüşmesi ve 
yine Hüseyin Yılmaz ile Metin Yıldız arasında saat 15:46, 16:04 ve 21:13'te olmak üzere 3 telefon 
görüşmesi gerçekleşmiş. Siz bu görüşmeler yapıldığında Hüseyin Yılmaz'ın yanında mıydınız?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: İlk telefonda yanındaydım, oturuyorduk, açtı Hüseyin 
Başçavuş, "Efendim abi, tamam abi" dedi kapattı, "Televizyonu açar mısın" dedi yanımızdaki 
şahsa, "Hayırdır" dedim, "Okan Başçavuş aradı, televizyonu açmamızı söylüyor." Televizyonu 
açtığımızda zaten haberler geçiyordu. Buna şahit oldum, ondan sonraki görüşmelerini bilmiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, neredeydiniz o gün 
Hüseyin Yılmaz'la beraber?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Akçaabat ilçe merkezindeydik. Bir tane manav var onun 
yanındaydık yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şubeye döndünüz mü, 
evlerinize mi gittiniz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Döndük şubeye.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Döndünüz. Kimler vardı 

şubede?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Veysal... İfademde de belirttim, Okan Şimşek vardı, 

Veysal Şahin vardı, diğer arkadaşlardan da olanlar vardır ama hatırlamıyorum kimler vardı. 
Oturduk, acaba haber doğru mu... Yani konuştuk bunu o ortamda, Yasin midir değil midir, dedim 
ya ifademde de görüntüler vardı işte bakıyorduk, Yasin Hayal'in internetteki fotoğrafıyla 
karşılaştırıyorduk, bu olabili...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şundan ötürü soruyorum; 19 
Ocak'ta Ogün Samast'ın görüntüleri yayınlanmadı, 20 Ocak'ta yayınlandı. Yani hani siz...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Karıştırabilirim Hakan Bey, şimdi zaman bayağı geçti, 
birbirine girdi her şey. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: O sebeple hani aynı gün 
müdür, 19'u mu, 20'si mi...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bir gün sonra da olabilir ama o telefon görüşmesinden 
sonra cinayet günü biz şubeye geldik yani ona eminim. Geldik, konuştuk. Ha o görüntüler ertesi 
gün olmuş olabilir, onlara emin değilim ama o gün geldik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Eğer yorulduysanız oturun.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok sorun değil. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hüseyin Yılmaz 9 Ağustos 

2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Yanlış hatırlamıyorsam aynı gün Şube 
Müdürü bütün arkadaşları İstihbarat Şubeye çağırdı, konuyla ilgili ilk önce haber alan Okan 
Şimşek ve Veysal Şahin'in yardım için emniyete gitmelerini söylediğini hatırlıyorum, ben ve Hacı 
Ömer Ünalır da TEM Şubedeki arkadaşlarla diyaloğumuz iyi olduğu için biz de gittik. Gazi Günay 
ve Önder Araz da başka bir araçla emniyete geldiler. Şube Müdürü Metin Yıldız da emniyete geldi, 
Okan Şimşek ve Veysal Şahin daha önceden almış olduğu bilgiyi emniyetle paylaştığını söylediler, 
daha sonra ayrıldık, jandarma misafirhanesine geçildi." şeklinde beyanda bulunmuştur. Metin 
Yıldız da 7 Temmuz 2017 tarihli duruşmada "Ertesi gün..." cinayetten sonrasından bahsediyor 
"Ertesi gün İl Jandarma Komutanlığının da bilgisi dahilinde bütün timler Pelitli bölgesine dağıldık, 
ondan sonra saat sanıyorum 15:00 gibi 156 Jandarma ihbar hattına Ogün'ün tetikçinin amcası, 
katilin amcası tarafından işte bunun yeğeni olduğuyla ilgili ihbar ve zaten televizyona resmi 
çıkmaya başladı, ondan sonra elimizdeki tüm bilgileri paylaşalım adına kendim de dahil İl Emniyet 
Müdürlüğüne gittik. İl Emniyet Müdürlüğüne gittiğimizde Yasin Hayal, bizim bildiğimiz Yasin 
Hayal'di, artık televizyon öğrendiğimiz tetikçi Ogün Samast, bu ikisi dışında bilgimiz yoktu, oraya 
bir gittik işte dosyamızda mevcut Ahmet İskender, Ersin Yolcu, işte Uzundallar, Erhan Tunceller 
orada bunlar zaten konuşuluyordu. İşte o dönemde bir odada Savcı, o dönemdeki soruşturmayı 
yürüten Savcı ve İl Emniyet Müdürleri vardı, ben de oraya oturdum, baktım ki derya deniz bilgi var 
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ellerinde, ondan sonra arkadaşlara da söyledim, onlar da kendilerine göre hani bizde de böyle bir 
bilgi var diye katkılarını sundular." şeklinde beyanda bulundu. Siz de Mülkiye Müfettişlerine 
hitaben beyanlarınızı içerir 4 Haziran 2008 tarihli dilekçenizde "Hüseyin Başçavuş ile birlikte 
Emniyet Müdürlüğüne geçtik, şubeye geldiğimizde Hrant Dink'in failinin belli olduğunu öğrendik, 
Terörle Mücadele Şubeye geldiğimizde Başçavuş Okan Şimşek ve Veysal Şahin de oradaydı, bu 
arada Okan Şimşek'in Hrant Dink'in ölüm haberini aldığı esnada yanında bulunan ancak ismini 
bilmediğim Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık Şube Müdürlüğünde görevli bir polis memuruna 
olayın failinin Yasin Hayal olabileceğini, bu bilgiyi de Coşkun İğci isimli şahıstan aldığını 
söylediğini duydum." şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. Siz 20 Ocak 2007 tarihinde Pelitli 
Beldesi'ne gittiniz mi, gittiyseniz kim veya kimlerle gittiniz ve ne çalışmalar yürüttünüz? 

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şimdi, Pelitli'ye gittiğimi hatırlamıyorum ama... Hüseyin 
Başçavuş'la ben göreve çıkıyordum, Pelitli'ye gitmişizdir, hatırlamıyorum gerçekten, yani o bayağı 
bir trafik vardı, hani her yere gittik ama oraya da gittik mi... Hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz ve Hüseyin Yılmaz 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü görevlileriyle görüştünüz mü 
ve kimlerle görüştünüz, hangi bilgileri aktardınız ve siz hangi bilgileri edindiniz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Kimseyle görüşmedik. Biz TEM Şubeye geldiğimizde 
zaten içeride sorgu vardı sanırım, orada misafir bekleme alanı var, televizyon var, biz orada 
oturduk, televizyonu izliyoruz, hiç ben kimseyle görüşmedim yani polislerle, Hüseyin Başçavuş 
görüştü mü bilmiyorum ama genelde beraberdik, yani bir bilgi aktarımı, alma, verme o tarz bir 
görüşmem olmadı, ben orada bekledim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki elinizde bir bilgi vardı 
aylar öncesinden konuşulan.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu bilgiyi aktarma gereği 

hissetmediniz mi soruşturmayı yürüten TEM Şube Müdürlüğü görevlilerine?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bütün amirlerimiz orada, bu bana düşmez ki. Unsur 

Komutanım orada, bilgiyi alan KOM Unsur Komutanı orada, ben uzman çavuşum, dediğim gibi 
ben orada onlar varken bana düşmez. Tabi ki paylaşılması olduğuna inanırım yani ben olsam 
paylaşırdım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ama siz paylaşmadınız.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok, benim zaten öyle irtibatım yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Gazi Günay, Önder Araz, 

Okan Şimşek, Veysal Şahin Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlilerinden kimlerle görüştüler?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bilmiyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi bu arada Okan 

Şimşek'in Hrant Dink'in ölüm haberi esnasında yanında bulunan ancak ismini bilmediğim Emniyet 
Müdürlüğü Kaçakçılık Şube Müdürlüğünde görevli bir polis memuruna olayın failinin Yasin Hayal 
olabileceğini, bu bilgiyi de Coşkun İğci isimli şahıstan aldığını söylediğini duydum demişsiniz. 
Dolayısıyla aslında Okan Şimşek'in yaptığı bir görüşmeye tanık olmuşsunuz.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şöyle, şimdi... Hayır hayır, o şekil değil Hakan Bey. 
Şimdi, Okan Başçavuş'la şubeye geldik ya cinayet, televizyonu açtık öğrendik, ondan sonra şubeye 
geldik, o sohbetimiz esnasında Okan Başçavuş kendisi dedi, bu cinayeti televizyonda gördük, 
yanımızda da KOM Şubeden polis vardı. Onun kendi beyanıdır yani, ben şahit değilim o 
görüşmeye.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki oradaki görevliye 
aktarmış mı televizyon izlediği zaman cinayet bilgilerini?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Aktarmış mı bilmiyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü öyle ifade etmişsiniz 

siz, 4 Haziran 2008 tarihli ifadenizde diyorsunuz ki Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık Şube 
Müdürlüğünde görevli polis memuruna olayın failinin Yasin Hayal olabileceğini, bu bilgiyi de 
Coşkun İğci isimli şahıstan aldığını söylediğini duydum demişsiniz. 
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SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Orada yazan doğrudur, ben hiç yalan söylemedim bu 
davaya dahil olduğumdan beri yani zaman uzadı, 11 sene oldu, birçok ifade verdik, her şey 
birbirine girdi ama ilk tanık olarak verdiğim ifadeden, müfettiş ifadesi, sanık olduk, hepsi ne 
diyorsa, ne demişsem doğrudur, ben hiç yalan söylemedim, hiçbir şeyi de gizlemedim, bildiğim 
neyse aktardım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tefik Cantürk müydü, 
hatırlıyor musunuz ismini?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: İsmini biliyorum ama tanımıyorum. Polisi... Yani o 
Tefik Cantürk'e yine medyadan duya duya aşinayım, ben o şahısla tanışmadım bilmiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Metin Yıldız'ın da bu 
durumda ifadenize göre hangi bilgileri görüştüğü Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlilerine 
veya Savcılara aktardığı konusunda bilginiz bulunmuyor?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok hayır. Herkes mevkidaşıyla görüşür yani Şube 
Müdürümüz muhtemelen oranın Şube Müdürüyle görüşmüştür bilmiyorum yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu görev sonuç raporu ve 
haber kayıt bildirim formunun düzenlendiği 20 Ocak 2007 tarihinde kimler vardı Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığında, Emniyete gidildi ve dönüldü.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Haber kayıt bildirim formu hazırlanırken mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: O İl Merkez gazinoda hazırlanıyordu. Kimler vardı; 

Gazi Başçavuş vardı, Okan Başçavuş vardı, Şube Müdürü vardı, yani karalama hazırladıklarını 
gördüm.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Gökhan Arslan var mıydı?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Gökhan Arslan? Hatırlamıyorum ama yani o da oralarda 

olması gerekir çünkü dedim ya zaten personeli alıp bir yere gittik mi hep beraber gidiyorduk. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Zaten o da Kısım Amiriydi 

aynı zamanda. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ya o hazırlanırken orada var mıydı yok muydu 

hatırlamıyorum ama muhtemelen o da oralardadır yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki haber kayıt bildirim 

formunda yer alan Ardeşen el yapımı silah bilgisine nasıl ulaşıldığı, bu bilgiyi kimin dile getirdiği 
konusunda bilginiz nedir?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hiçbir bilgim yok. Ardeşen, el yapımı demek yani 
fabrikasyon bir silah değil de el yapımı bir silah manasında, yani Coşkun İğci'den almış olabilir, 
bilmiyorum yani onu kim dile getirdi hiçbir bilgim yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Trabzon'da kaç yerde el 
yapımı silah yapılır, çok yerde üretimi yapılır mı el yapımı silahın?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Zaten bu yasak, yani çok tespiti yapılmış, özellikle 
2003-2005 arası yanlış hatırlamıyorsam çok yoğun bir şekilde yakalanma var, yani Karadeniz'de 
birçok yerde var. Zaten tespit etsek gidip yakalıyorduk. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki el yapımı silahlara 
verilen genel bir ad var mıydı? Yani kaçak üretilen, gizli üretilen silahlara... Yani nerede üretirdi, 
Trabzon'un hangi bölgelerinde üretilirdi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evinde, adam mesela açmış evinde bir torna tezgahında 
adam yapıyor, yani buna özel bir teşkilat bir şey gerekmiyor.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz el yapımı silahla ilgili 
bir evrak kaleme aldığınızda nasıl bir ifade kullanırsınız? Örneğin cinayetin el yapımı silahla 
işlendiği bilgisine sahip olduğunuzda ne dersiniz Trabzon'da, Trabzon'dayken nasıl hazırlardınız 
evrakları?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evrak derken bunu...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Diyelim ki bir rapor 

yazıyorsunuz, bir cinayet işlendi, silah ele geçti, el yapımı silah olduğu anlaşıldı ve siz ona ilişkin...
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SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Silahın Ardeşen tabir edilen el yapımı silah olduğu diye 
bir ibareyle belirtirim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani mutlaka Ardeşen'i 
belirtir misiniz?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır bu şart değil yani el yapımı desek de yeterlidir 
ama o bölgede yerleşmiş olduğu için genelde o kelime kullanılır yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetten sonra Mülkiye 
Müfettişleri tarafından inceleme yapıldığı tarihlerde ve sonraki tarihlerde Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığında cinayetle ilgili ne tür değerlendirmeler yapıldı? Yani ne konuşuldu, cinayet 
işlendi, öncesinde alınan bilgiler vardı, Mülkiye Müfettişleri incelemeye geldiler, mutlak suretle 
görevliler arasında birçok kez bu konu değerlendirilmiştir. Genel itibariyle hangi tür 
değerlendirmeler yapıldı ve Mülkiye Müfettişlerine ilk başta gerçeğe aykırı beyanda bulunmak 
konusu nasıl gerçekleşti?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bize kimse Mülkiye Müfettişine yalan söyleyin, gizleyin 
demedi yani zaten müfettişin incelediği konu KOM'cuların alanıydı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet zaten sizin ifadeniz 
alınmadı ilk başta.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İlk incelemede siz yoktunuz. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Zaten ilk ifadesi alınan Okan Şimşek'le Veysal Şahin'di. 

Bizden görev sonuç raporlarımız istendi, hazırladık verdik. Hazırladık dediğim klasörden çıkarttık 
verdik, dolaptan çıkarttık verdik yani. Onun haricinde herhangi bir telkin bir şey söylenmedi yani 
yalan söyleyecek değilim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki gerçeğe aykırı beyanda 
bulundu, siz ifade vermemiştiniz, peki verenler onu nasıl gerçekleştirdiler? O mesele nasıl 
konuşuldu?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Kendi aralarında, biz o konuşmaların hiçbirine dahil 
olmadık yani. Sadece... Müfettiş gelmiş, ifadeler alınıyor, ifadelerini o doğrultuda vermişler, ya 
tamamen onların arasındaydı, biz bu sürece dahil değildik.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığının arşivlerinin yeniden düzenlenmesi konusunda bilginiz var mı...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetten sonra?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ergün Yorulmaz 5 Ağustos 

2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Bu olaydan sonra çalışmış olduğum 
birimde bir takım hareketlilikler olduğunu fark ettim. Mesela normalde İl Jandarma Komutanı Ali 
Öz sabahları durum değerlendirme toplantısı yaptıktan sonra bir daha şubeye uğramazdı. 
Cinayetten sonra ise günün farklı zaman dilimlerinde sabah, öğle, öğlenden sonra birden fazla kez 
şubeye gelip gittiğini görüyordum. Şubeye gelip gittiğinde genellikle Yüzbaşı Metin Yıldız, 
Astsubaylar Okan Şimşek, Gazi Günay ile diyaloglar içerisinde olduklarını ve odada baş başa 
görüştüklerini görmüştüm" şeklinde beyanda bulunmuştur. Ergün Yorulmaz'ın bahsettiği bu 
görüşmeler ile ilgili sizin sahip olduğunuz bilgiler nelerdir?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hiçbir bilgim yok. Biz saat 09:00'da İDM toplantısı 
bittikten sonra zaten direkt göreve çıkıyorduk, akşam 5, 6,  kaçta gelirsek yani o mesai saati 
içerisinde şubede değiliz. Sadece ben denetleme menetleme olursa anca o şekilde şubede 
kalıyorduk, onun haricinde şubede kalmadığım için kim kiminle görüştü, ne yaptı bilgim yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz Metin Yıldız'a Dink 
cinayeti tasarısıyla ilgili bir talimatının olup olmadığını, bizzat siz, 2006 Temmuz ayından 
cinayetin işlendiği 19 Ocak 2007 tarihine değin sormadınız mı?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Sormadım. Metin Yıldız'la benim aramda 2 tane amir 
var.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Hüseyin Yılmaz bu 
türden bir soru sordu mu?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bilmiyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yahut da sizin Kısım 

Amiriniz Gökhan Arslan, o da cinayet planlamasının konuşulduğu değerlendirme toplantısında var, 
Gökhan Arslan tarafından bu türden bir görüşme yapılmış mı Metin Yıldız'la?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bilmiyorum yani bu konuşmaları bilmediğiniz için, bize 
de aksedilmediği için kim ne dedi söyledi mi... Ama şimdi ben bir uzman çavuş olarak bunu 
düşünüyorsam benim amirim de düşünmüştür herhalde diyorum kendi kendime,  yani o nedenle 
gidip ona da sormuyorum, sen gittin bunu sordun mu ettin mi falan, yok ama ben Metin Yıldız'la 
zaten irtibatım olamaz çünkü Unsur Komutanım var, onun üzerinde Tim Komutanım var yani 
Metin Yıldız benim üçüncü amirim. Jandarmada da yani ikinci amire ulaşamazsınız. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben son bir soru soracağım, 
sonra bitireceğim.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Buyurun. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi aslında buradaki 

ifadenizde de benzer bir ifade kullandınız, Trabzon 2. Sulh Ceza Mahkemesinde 19/10/2008 tarihli 
ifadenizde Okan Şimşek'i kastederek "Ben Şube Müdürü Metin Yıldız ile görüştüm, o size emir 
verecekmiş" dedi şeklinde beyanda bulunmuştunuz.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani Dink cinayeti tasarısıyla 

ilgili Metin Yıldız'ın size daha sonra emir vereceği...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: ...Şeklinde Okan Şimşek'in 

beyanının olduğunu söylemişsiniz. Yine Mülkiye Müfettişlerine 4 Haziran 2008 tarihinde vermiş 
olduğunuz ifadenizde de bu konuya dair yine Okan Şimşek'i kastederek "İstihbarat Şube Müdürü 
ile görüştüğünü, onun daha sonra bize talimat vereceğini bildirdi"...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: ...Şeklinde beyanda 

bulunmuşsunuz. İstanbul C. Başsavcılığında 11 Nisan 2013 tarihinde vermiş olduğunuz ifadenizde 
de Okan Şimşek'in Hüseyin Yılmaz ve size  Hrant Dink cinayeti tasarısıyla ilgili bilgi aktardığını, 
Metin Yıldız'ın size bu konuyla ilgili çalışma yapmanıza yönelik talimat vereceğini söylediğini 
beyan etmiş, devamında da "Birkaç gün sonra Okan Başçavuş'u koridorda gördüğümde herhangi 
bir talimat gelmediğini söyledim, o da 'sizi ilgilendiren bir konu yok, bakıyoruz' şeklinde ifade 
kullandı" demişsiniz. Yani dolayısıyla İstanbul C. Başsavcılığına 11 Nisan 2013 tarihli ifadeniz ile 
Mülkiye Müfettişleri, Trabzon 2. Sulh Ceza Hakimliği ve şu anki beyanlarınız arasında bir çelişki 
var.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: "Sizi ilgilendiren bir şey yok, bakıyoruz" onu 
hatırlamıyorum. Doğrusu şudur; "Ben müdürle görüştüm, size talimat verecekmiş, emir bekleyin" 
Bana söylediği budur.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla 11 Nisan 2013 
tarihli...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şimdi Hakan Bey şöyle bir durum var, onu ben 
açıklayayım efendim; talimatla birçok kez ifadem alındı, yani mesela Bakırköy... Özür dilerim 
Anadolu Adliyesinde ifade verdim, Büyükçekmece Adliyesinde ifade verdim ve oradaki katip 
arkadaşlara "Ya şunu yaz, bunu yaz" ben söylüyorum, "ona gerek yok", bunu, şunu... "ona gerek 
yok" Böyle bir sinir harbi yaşadık yani o dönem, artık dedim ne yazarsanız yazın, "Git mahkemeye 
anlat"  Hani beni bir an önce başından savmaya çalıştılar, o tarz öyle bir gergin bir iki ifadem oldu, 
o arada yazılmış olabilir, onu kabul etmiyorum, öyle bir şey demedi Okan Başçavuş. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şundan ötürü soruyorum; bu 
doğrudan burada vermişsiniz, yine İstanbul Adliyesine gelmişsiniz, 2013 yılı Nisan ayında, Sezgin 
Kalander, Muammer Akkaş...

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 01/02/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

  
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şey mi, Muammer Akkaş'ın ifadesi mi? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ben onun ne yazdığını bilmiyorum, yani ben öyle bir şey 

söylemedim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla siz o "Sizi 

ilgilendiren bir konu yok, bakıyoruz"  şeklinde bir ifade kullanmadı, "Size daha sonra talimat 
verilecekmiş" şeklinde bir ifade kullandığını söylüyorsunuz Okan Şimşek'in. 

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bize söylediği kelimesi kelimesine "Ben Şube Müdürü 
ile görüştüm, kendisi size emir verecekmiş", "Ne yapalım komutanım?", "Bekleyin", "Tamam." 
Bu, başka bir şey görüşmedik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam benim şu anki 
sorularım bu kadar Hakim Bey.

MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz var mı Savcı Bey?
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Yok.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sanık müdafilerinden sorusu olan var mı? Buyurun. 

Mikrofona konuşursanız. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER SÖZ ALDI: 

Şimdi, demin bir beyanda bulundunuz ama muğlak kaldı, bunu açmak için tekrar sormak gereği 
hissettim.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Buyurun. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Dediniz ki; 

görev sonuç raporunu görevi devir alan çeker ama bize emir verilmediğinden dolayı böyle bir şey, 
böyle bir görev sonuç raporu biz hazırlamadık dediniz.

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Görev sonuç raporu değil Avukat Bey, haber kayıt ve 
bildirim formu.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bir istihbaratın üretilebilmesi için...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Görev sonuç 

raporu olarak not aldım ama.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hayır hayır. Görev sonuç raporu; benim göreve çıktıktan 

sonra dönüşte yazdığım rapordur. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ben de onun 

için soruyorum zaten.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ben oraya yazarım, derim ki ben bu bu bilgileri elde 

ettim, işte KOM Unsuruna devredilmesi uygundur. Bunu götürürüm Kısım Amirime, Şube 
Müdürüme onaylattırım ve götürür ilgili arkadaşa bilgi belge ne varsa devrederim.  Alan arkadaş 
bu aldığı bilgileri değerlendirir, haber kayıt ve bildirim formunu çeker. 

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam. Ben de 
zaten onun için bu soruyu sordum. Çünkü ondan sonra yine kendiniz bir misal verdiniz, dediniz ki 
mesela televizyonda bir şey gördüm, ben hemen bunu görev sonuç raporunu hazırlarım ama Şube 
Müdürüm imzalar, imzalamaz o benim sorunum değil dediniz. Şimdi dolayısıyla görev sonuç 
raporuyla haber kayıt bildirimini karıştırdınız diye düşünüyorum. 

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Avukat Bey yanlış anlamışsınız, şimdi...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Hayır ben sizin 

ifadenizi söylüyorum, benim ne anladığım önemli değil. Ben de onun için soruyorum.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bakın ben dedim ki mesela akşam evimde otururken 

internetten bir haber buldum.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Evet. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bunu gelirim Unsur Komutanıma anlatırım dedim. Yani 

evimdeki aldığım haberle ilgili ben görev sonuç raporu yazmam. Görev sonuç raporu çıkılan 
görevden dönüldükten sonra yazılan rapordur.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam bu 
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söylediğin doğru ama biraz evvelki ifadende öyle demedin, onun için bunu sormak...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ben yanlış söylemişim o zaman.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Hah. Ben de 

onun için bunu sormak istedim sana, çünkü...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Ya siz yanlış anladınız ya da ben yanlış anlattım. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Hah, ben o 

şekilde not aldım, onun için bu soruyu sormak gereğini hissettim. Peki o zaman şöyle bir soru 
soracağım...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Buyurun. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Farazi olarak 

şey yapalım, diyelim ki bu görev Metin Yıldız tarafından "Tamam bundan sonra siz devam 
edeceksiniz" denseydi...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Öyle 

denmemiş, beklenmiş, böyle bir emir verilmemiş, tamam.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ama farazi 

olarak denseydi bu görev sonuç raporunu kim hazırlayacaktı?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Okan Şimşek. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ama size 

devredilmiş.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tamam oraya Aşırı Sağ Faaliyetler Unsuruna devredildi 

diye yazacak, Şube Müdürü bunu imzalayacak, o da kendisini kurtaracak, bana devretti çünkü.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki haber 

kayıt formunu demiyorum, görev sonuç raporunu.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tamam, görev sonuç raporu evet.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Size emir 

verilseydi dahi Okanların mı imzalaması gerekirdi?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şimdi Okan Başçavuş bir sorumluluğu üzerinden atıyor 

yani bana bir şey devrediyor...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Evet. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: İleride ben bunu takip etmediğim zaman bunu nasıl 

ispatlayacak, işte bakın diyecek ben bunu devretmişim. Yani bu Okan Başçavuş'u kurtaran yani 
unsuru kurtaran budur, yazılı bir belgedir.

SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki teşekkür 
ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Sanıklardan sorusu olan var mı? Buyurun.
SANIK OKAN ŞİMŞEK SÖZ ALDI: Benim efendim sormak istediğim soru şu; 

alanınızla ilgili bir şahıs hakkında istihbarat faaliyetinde bulunmanız için resmi bir evrak gelmesi 
mi gerekir yoksa unsurunuza bağlı bulunan haber elemanları vasıtasıyla size alanınızla ilgili bir 
haber geldiği zaman buna işlem yapar mısınız yapmaz mısınız?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Kendi alanımıza giren... Yani şimdi şöyle anlatayım; bir 
terör örgütü üyesi olduğunu değerlendiriyorsak bu şahsı ben takip etmem için teknik takip kararı 
almam lazım. Hiçbir hakim de farazi cümlelerle teknik takip kararı vermez. Türkiye'de ben bunun 
örneğini görmedim. X cemaatine üye diye hiçbir şahıs dinlenmez. Bunun terör örgütüyle 
iltisaklandırılması gerekir. Terör örgütüyle iltisaklanması için de bir belge gerekir, kendi tespitimiz 
yoksa, yani bunu ikna etmemiz için bir belge gerekir. Kastettiğim buydu. 

SANIK OKAN ŞİMŞEK: Peki sadece istihbaratta yöntem olarak teknik takip mi kullanılır 
yoksa bu şahıs hakkında yine fiziki takip, ondan sonra yine araya haber elemanı koymak 
aracılığıyla hakkında bilgi edinmek gibi birtakım işlemler gerekmiyor mu?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Tabi ki gerekir. Haber elemanı... Fiziki takip için de 
karar gerekir. Onun için de aynı usul geçerlidir ancak haber elamanıyla da bilgi toplanmaya çalışılır 
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ama hiçbir terör örgütü de yani kolay kolay bilgi elde edilmez, haber elemanı özellikle bizim aşırı 
sağ faaliyetler kapsamındaki terör örgütleri bu konuda oldukça profesyoneldir, yani bizim bu 
gayretlerimiz sonucu tespit ettiğimiz bir örgüt elemanı da yok, (??? Anlaşılamadı 01:07:38) de yok.

SANIK OKAN ŞİMŞEK: Bulamadınız. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bulamadık yani.
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Anladım. Şimdi, biraz önce Hakan Bey sordu ama ben farklı bir 

konuya değineceğim için soruyorum; Trabzon'da mahkemede tanık sıfatıyla verdiğiniz ifadede, 
daha sonra müfettişlere ve en son bu 11 Nisan 2013 tarihinde İstanbul'da verdiğiniz ifadelerde 
benim Coşkun İğci'den edinmiş olup size bildirmiş olduğum bilgilerin işte Yasin Hayal'in 3-4 
kişilik bir arkadaş grubunun olduğu ve Hrant Dink'i öldüreceği bilgisi, silah temin etmeye çalıştığı 
bilgisi, kroki hazırladıkları bilgisi ve bu şekildeki bilgiler. Peki bu görüşmede benim size bu 
bilgileri Veysal'ın bir tanıdığı olan Coşkun İğci'den edinip edinmediğimizi söyledim mi 
söylemedim mi?

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yani Coşkun İğci... O gün değil mi?
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Evet. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Hatırlamıyorum. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Hatırlamıyorsunuz. 
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Coşkun İğci'dir...
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Şimdi, 2013'teki ifadenizde aynen şu ifadeyi kullanmışsınız; 

"Evet, bize bu bilgileri verdiklerinde Coşkun İğci isminde Veysal Şahin'in tanıdığı bir şahıstan elde 
ettiklerini söylemişlerdi" şeklinde. Yani...

SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Nereye vermişim komutanım bunu?
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Bu İstanbul'daki vermiş olduğunuz.
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Şöyle; şimdi, o ifade verirken "Kimdi o adam?" işte 

sonradan öğrendiğimiz bilgilerle söyleyince "O şahıs kimdi?" "Bu şahıs Veysal Uzman'ın 
görüştüğü bir arkadaşı, bu da Yasin'in akrabasıymış, adı da Coşkun İğci'ymiş"...

SANIK OKAN ŞİMŞEK: Yani bunu...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Bunu sanki...
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Önceden öğrenmediğiniz bilgiyi sonradan öğrendiniz, o şekilde?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Yani biz bunu anlatırken sanki o gün o şekilde 

biliyormuşuz gibi aksettirmişler. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Yani anlatım...
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Öyle değil, yani siz o gün benim hatırladığım bizim 

eleman dediniz, bizim eleman getirdi. Hatta Hüseyin Başçavuş sordu; "Elemanı devredecek 
misiniz" O zaman dediniz "Şu an için gerek yok" Coşkun İğci isminin o gün geçtiğini 
hatırlamıyorum, yok.

SANIK OKAN ŞİMŞEK: Şube Müdürü'nün emir vereceğini ben size söyledim mi?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR: Söylediniz evet.
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Söyledim. Bir de onun haricinde şunu belirtmek istiyorum; 

Hüseyin Yılmaz geçen celselerde vermiş olduğu ifadesinde bu size sormuş olduğum sorunun 
aynısını Yasin Hayal'in eniştesi şeklinde bildirdiniz yani söylediniz diye de beyanda bulundu, yani 
bunu da belirteyim. Benim soracaklarım bunlar efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS sorusu olan var mı? Yok herhalde. Geri kalanı öğleden 
sonra devam edelim, yemek arası verelim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI: Saat 2 gibi devam ederiz. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:33 itibariyle ara verildi. 
Başka suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz 

Kurumunda, tutuklu sanık Hamza CELEPOĞLU'nun da Sincan 2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli 
Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:19 itibariyle devam olundu. 
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Bu sırada katılanlar vekili Av. Emine İnci İşbulur'un geldiği (14:26) görüldü, yerine alındı.
Sanık Önder Araz mahkememizin 49.celsesinde alınan kimliği ve okunan hakları 

tahtında huzura alındı.
MAHKEME BAŞKANI: Evet, suçlamaları biliyorsunuz. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Biliyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Buyurun savunmanızı dinliyoruz.
SANIK ÖNDER ARAZ: Sayın Mahkeme Heyetini...
MAHKEME BAŞKANI: Oturabilirsiniz, nasıl arzu ediyorsanız. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Böyle kalayım Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Evet tamam buyurun. 
SANIK ÖNDER ARAZ SAVUNMASINDA: Efendim ben 2004-2007 tarihlerinde 

Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şubede görev yaptım. 2007 yılında Çorum İl Jandarma 
Komutanlığına tayin oldum. 2004 yılında Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şubeye 
atandıktan sonra Okan Şimşek, Veysal Şahin ile beraber aynı timde görev yapmaya başladık. 
Yalnız ben onlarla aynı aktif görevde bulunmadım, İDM dediğimiz İstihbarat Değerlendirme 
Merkezinde masa başında çalışmaya başladım. Olayın öğrenildiği tarihte, bizim Tim Komutanı 
Okan Şimşek ve Veysal Şahin öğrendiği tarihte ben yıllık izindeydim, Hrant Dink'in 
öldürülmesiyle ilgili olayın öğrenildiği tarihte ben yıllık izindeydim. Geldikten sonra ve olay 
tarihine kadar olan süreç içerisinde bana bu konuda herhangi bir bilgi verilmedi, hiçbir bilgim 
yoktu. Olay tarihinde, elimde belgesi de var, ben Ankara'da eğitim seminerindeydim 5 günlüğüne, 
olay tarihindeki gün yola çıktım, akşamı Trabzon'a geldim. Trabzon'a geldikten sonraki. bu 
olaylardan sonraki imzalanan, iddianamede de ya da dosyalarda vardır, görev sonuç ve haber kayıt 
bildirim formunda imzam bulunmaktadır. Bunlar da askeri literatürde hazırlandığında bizim 
imzalamak zorunda olduğumuz evraklardır. Aynı timde, kağıt üzerinde resmi timde gözüktüğüm 
için imzalamam gerekiyordu, imzalandı. Olayla ilgili olarak isimleri geçen şahısların hiçbirisini ne 
tanırım, ne bilirim, ne bir irtibatım vardır, hiçbirisiyle de bir ilişkim yoktur. Suçlamalarda FETÖ ile 
ilgili de benimle ilgili suçlamalar var. Kimseyle bir... Ne bir kişiyi tanırım, ne de bir irtibatım 
vardır. Söyleyeceğim bunlar efendim. Beraatimi talep ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Savunman bu mu?
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Senin İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne verdiğin 10 

sayfadan ibaret soru cevap şeklinde, mülakat şeklinde sana bir şey alınmış.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Müdafin Saniye Can Eser, 13/08/2016 tarih, 20:30 saatli bir 

ifaden var. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Bu ifaden çok daha kısa, orada çok daha ayrıntılı şekilde sana 

sorular sorulmuş. Bu ifadelerini kabul ediyor musun?
SANIK ÖNDER ARAZ: Ediyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Burdur Cumhuriyet Başsavcılığında verdiğin bir ifaden var... 

Pardon Çorum'da, Çorum Alaca'da var.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet oradakilerle de...
MAHKEME BAŞKANI: 11/02/2008. Yine ifade tutanağı var, Trabzon'da alınmış, 

Trabzon Valiliği diyor, 07/03/2007 tarihli.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Müfettişlere vermişsin. Çorum Cumhuriyet Başsavcılığında 

verdiğin 2 sayfadan ibaret bir ifade var. Çorum 1. Sulh Ceza Hakimliğinde bir tanık ifaden var. 
Hatırlıyor musun bunları? 

SANIK ÖNDER ARAZ: İfadelerim...
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MAHKEME BAŞKANI: Çorum'da ifade verdin değil mi Çorum Alaca'da?
SANIK ÖNDER ARAZ: Verdim, bir iki kere verdim efendim biliyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Bir ifade tutanağı daha var, o da 3 sayfadan ibaret, 

Mülkiye Müfettişlerine verdiğin dilekçe var. Bu soruşturma aşamasında ve kovuşturmada daha 
önce verdiğin ifadeleri kabul ediyorsun?

SANIK ÖNDER ARAZ: Ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Benzer mahiyette zaten.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Adli sicil kaydını okuyalım, ondan sonra sorularımız varsa.
SANIK ÖNDER ARAZ: İddianamede efendim zaten Trabzon İl Jandarma 

Komutanlığında görevli diye bir ifadem geçiyor en son hazırlanan iddianamede. Doğrudur, ben 
orada görev yaptım, başka da ben iddianamede benimle ilgili bir şey geçtiğini görmedim.

MAHKEME BAŞKANI: 09/02/1972 doğumlusun.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Önder Araz, Güzide ve Yavuz'dan olma.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Edirne Keşan nüfusuna kayıtlısın. Adli sicil kaydın yokmuş. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Kimlik bilgilerini bir de, Edirne Keşan Çamlıca köyü nüfusuna 

kayıtlı, cilt no 50, hane no 124, T.C kimlik numaran da 31303450728 nolu T.C kimlik numaran.
SANIK ÖNDER ARAZ: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu kimlik bilgileri sana ait. Hakim Bey sizin sorularla 

başlayalım isterseniz. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Önder Araz, cinayet günü Ankara'da kursta 

olduğunu söyledin.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Akşam mı döndün Trabzon'a?
SANIK ÖNDER ARAZ: Akşam saatlerinde Trabzon'daydım. Belki gece saat 10-11 de 

olabilir, çünkü oradan çıkış saatimi tam hatırlamıyorum.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Anladım. Şimdi 7 Mart 2007 tarihli Mülkiye 

Müfettişlerine ve Jandarma Müfettişlerine verdiğin ifadende diyorsun ki 20'sinde yani cumartesi 
günü, cinayetten bir gün sonra Okan Şimşek beni telefonla aradı, olayla ilgili değerlendirmeler 
yapıldı, Ogün Samast'la ilgili, 61 AR 208 plakalı araca bindik, akşam saatlerinde Pelitli bölgesine 
gittik, kahvehaneye gittik, vatandaşlara söylediklerine kulak misafiri olduk, buradaki insanlar 
Yasin ve Ogün hakkında konuşuyorlardı, daha sonra dönerken Coşkun İğci'yi gördük, ilk kez 
gördüğünü söylüyorsun orada...

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Ama sen konuşmamışsın, arkadaşlarımız 

konuştu diyorsun.
SANIK ÖNDER ARAZ: Arabadaydım ben, onlar görüştüler, gitmek üzereyken onların 

yanına gittim, ondan sonra beraber ayrıldık oradan. Zaten Coşkun İğci beni, o ilk zamanlar 
yüzleşme de yapıldı, tanımadı beni. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bu yanında Okan'la Veysal mı vardı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Başka kimse var mıydı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Yoktu. Bir görüşme zaten oldu, onda da ben arabada 

beklemiştim, arabayı kullanıyordum.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bir görüşme oldu?
SANIK ÖNDER ARAZ: Benimle bir görüşme oldu. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bu söylediğim yalnız 20 Ocak tarihi, cinayetten 

bir gün sonra, Pelitli'de.
SANIK ÖNDER ARAZ: Ben 19 akşamı geldim, ertesi sabah zaten göreve başlamış 
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oluyoruz.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Tamam. Peki o gün 20'si ve 20'inde DMO'ya 

gidildi mi, Coşkun İğci'nin çalıştığı yere?
SANIK ÖNDER ARAZ: İşte bir kere gidildi, tarihini hatırlamadım efendim yani bir kere 

gittik, Veysal Şahin, Okan Şimşek üçümüz, bir kere ben gittim, onda da onlar görüştüler ben 
arabadaydım. Ben bir daha tekrar gitmedim. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: DMO'ya mı gittiniz?
SANIK ÖNDER ARAZ: DMO'ya gitmiştik.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Görüştüklerinde? 
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Ama  verdiğin ifadende diyorsun ki Pelitli'ye 

gittik, Pelitli'deki kahvede oturduk...
SANIK ÖNDER ARAZ: O 20'si oluyor (??? Anlaşılamadı 07:14) efendim. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Evet 20'si oluyor, cumartesi günü, cinayetten 

bir gün sonra, DMO'dan bahsetmiyorum ben sana Pelitli'den bahsediyorum. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Kahveye gidildi efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Gidildi. Sen de gittin?
SANIK ÖNDER ARAZ: Tabi. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Kahvede oturdunuz.
SANIK ÖNDER ARAZ: Kahvede oturduk, millet... Yani olayla ilgili herkes haberlerde 

çıkan şekilde konuşulanları konuşuyordu, sonra döndüğümüzü hatırlıyorum ben ama DMO'ya da 
bir kere gidildi, ben de DMO'ya gittim.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki bu Pelitli'ye gittiğiniz gün akşam daha 
doğrusu Coşkun İğci ile görüşüldü mü? 

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben görüşmedim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Sen görüşmedin. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki yanındakiler görüştü mü?
SANIK ÖNDER ARAZ: Bilmiyorum. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Veya özel bir görüşme yaptılar mı herhangi biri 

ile?
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok benim bilgim yok ondan efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Şimdi, Mülkiye Müfettişlerine verdiğin ifadede 

bu şekilde bahsediyorsun.
SANIK ÖNDER ARAZ: O ifadelerim çok zaman geçtiği için tam detayını bilmiyorum 

ama ben sadece bir kere görüştüm, o da tarihini hatırlamıyorum zaten.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bu bahsedilen görüşme aynı zamanda o gün 

düzenlenen şeyde de geçiyor, haber kayıt bildirim formunda da geçiyor.
SANIK ÖNDER ARAZ: O haber kayıt bildirim formu ve görev sonuç raporlarının içeriği...
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Pardon görev sonuç raporunda geçiyor.
SANIK ÖNDER ARAZ: Görev sonuç raporunun içeriğindeki bilgiler genelde daha 

önceden alınan bilgilerin şeyini de destekliyor.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Ama diyorsun ki bak Pelitli'ye gittik diyorsun.
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: 20'sinde Pelitli'ye gittik diyorsun, bu daha önce 

alınan bir bilgi olmasa gerek, aynı gün görev sonuç raporu hazırlanıyor. Bu daha önce alınan bir 
bilgi değil.

SANIK ÖNDER ARAZ: Şimdi, görev sonuç raporuyla haber kayıt bildirim, benim 
imzaladıklarım görev sonuç raporunun içeriğinin birbirine hemen hemen yakın olmasını... Öyle 
hatırlıyorum ben. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Evet, evet.
SANIK ÖNDER ARAZ: Öyle olması gerek. Onun içinde de o bilgilerin, bazı bilgiler daha 
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önceden bilinen bilgiler. Hani o gün öğrenilmiş gibi yazılan bilgiler. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: O gün öğrenilmiş gibi yazılan, bilinen ama...
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki ama aynı zamanda diyorsun ki o gün 

Pelitli'ye gidildi diyorsun şu anda bana, daha doğrusu mahkemeye.
SANIK ÖNDER ARAZ: Tabi ki. Evet Pelitli'ye ben de gittim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: 20'sinde cumartesi günü akşamı gittin?
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet timle beraber gittik ama herhangi bir şey yapılmadı.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Yapılmadı. Bu göreve çıkıldığında bu aracı sen 

mi kullanıyorsun, 61 AR 208?
SANIK ÖNDER ARAZ: Genelde çıktığımda ben kullanırım, Veysal Uzman kullanır, o an 

kime denk gelirse. Yani bizzat şeyimiz yoktur.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Coşkun İğci diyor ki ben diyor ayın 20'sinde 

Yomra ilçesi Taşdelen köyüne gittim. Pazartesi döndüm Trabzon'a işe diyor. Ben köydeyken ayın 
20'sinde ve 21'inde bu 61 AR 208 plakalı minibüsle Devlet Malzeme Ofisi'ne gidildiği, Coşkun 
İğci'nin orada olup olmadığı soruldu, söylüyor orada çalışan insanlar. Senin bu gidip gelmelerden 
bilgin var mı veya sen gidip geldin mi DMO'ya?

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben, dediğim gibi yani ben devamlı masa başındaydım yani 
bizim timle çok çıktığım yoktu, bazen destek için giderdik bazen diğer timlerle de giderdim eleman 
eksik olduğunda, personel eksik olduğunda ama işte  dediğim gibi ben Coşkun İğci ile bir kere 
gidildiğini biliyorum, benimle gidildiğini...

MAHKEME ÜYESİ MESUT: Bizim timle çok çıktığım yoktu, bazen destek için giderdik 
bazen diğer timlerle de giderdim eleman eksik olduğunda, personel eksik olduğunda ama işte 
dediğim gibi ben Coşkun İğci ile bir kere gidildiğini biliyorum, benimle gidildiğini...

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: O da 22'si pazartesi günü.
SANIK ÖNDER ARAZ: Ben görüştüm, onun da tarihini hatırlamıyorum efendim ne 

zaman olduğunu.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Pazartesi  günü.
SANIK ÖNDER ARAZ: Olabilir, Devlet Malzeme Ofisi resmi kurum.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: 
SANIK ÖNDER ARAZ: Muhtemelen öyledir. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki buraya gittiğinizde Okan, sen, Veysal...
SANIK ÖNDER ARAZ: Veysal vardı evet Veysal Uzman vardı. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Ne amaçla gittiniz buraya veya size oraya 

gitmenizi kim söyledi, kim talimat verdi, herhangi bir emir aldınız mı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Geçmiş bilgilerinden dolayı onlar görüştükleri için Coşkun İğci 

ile bir daha görüşmek istediler, gittiler, ne konuştuklarını da orada, yani şey olarak da bilmiyorum 
ya olayı değerlendirdiler, tahminim o da, çünkü ben yoktum içlerinde, tam ayrılacağı zaman, 
vedalaşırlarken nerede kaldınız gibi yanlarına gittim o kadar ve bir dakika sürmemiştir bile benim 
orada bulunmam, 4 kişi o anda. Zaten tanımadı da Coşkun İğci beni yüzleştirmede.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki daha sonra ayın 24'ünde Trabzon 
Otogarının karşısında Coşkun İğci'nin bu bahsettiğimiz transit minibüse bindirildiği?

SANIK ÖNDER ARAZ: Yok, bilgim yok.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Araçta Okan, Veysal ve senin bulunduğun iddia 

ediliyor.
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok efendim, kendileri de buradalar ben...
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Coşkun İğci'nin bu tip bir beyanı var bu yönde, 

minibüste tehdit edildiği yönünde.
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok, o tehdit olayının olacağını zannetmiyorum, tim benim 

timim bilirim ki burada da artık söylerler öyle şey. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Şimdi diyorsun ki aracı kullanan ben değildim 

Coşkun İğci minibüse bindiğinde.
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SANIK ÖNDER ARAZ: Ben Coşkun İğci ile efendim bir kere işte...
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bir kere görüştün...
SANIK ÖNDER ARAZ: Daha sonra ben bir daha Coşkun İğci ile herhangi bir şekilde bir 

irtibatım da olmadı, görüşmem de olmadı, buluşmam da olmadı.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki, yine bu Mülkiye ve Jandarma Müfettişine 

verdiğin ifadede diyorsun ki; 22'si akşamı 17:00-17:30 arasında terminal bölgesinde Coşkun İğci 
ile buluştuk, Coşkun'u araca aldık, kısa bir görüşme oldu, ileride kavşaktan döndük tekrar geri 
bıraktık diyorsun.

SANIK ÖNDER ARAZ: O ilk verdiğimiz ifadedir efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Evet. 
SANIK ÖNDER ARAZ: O ilk ifadedir...
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Doğru değil mi bunlar?
SANIK ÖNDER ARAZ: O ifadeden sonra değişen... Bizim gerçek ifadelerimiz ondan 

sonraki ifadelerimizdir zaten. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bunu kabul etmiyorsun yani?
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Hee. Peki neden bu yönde ifade verdiniz?
SANIK ÖNDER ARAZ: O ilk olayın sıcağı sıcağına verilen ifadelerdi, görev sonuç 

raporları ve herhalde haber kayıt bildirim formuna da uyumlu olması için söylenen ifadelerdi 
efendim.

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Kim söyledi bu yönde ifade vermenizi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Bizdeki bütün faaliyetler efendim şeydir Trabzon'da yani 

attığımız adımların hepsi bir kişi... Yani bir amirden çıkar, ondan habersiz de hiçbir işlem yapılmaz.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Kim, amir kim?
SANIK ÖNDER ARAZ: Trabzon İl Jandarma Komutanı'dır, her şeyden haberi vardır...
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Ali Öz mü?
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Kim talimat verdi sana bu şekilde (??? 13:53 Anlaşılamadı) 
SANIK ÖNDER ARAZ: Bizzat bana o şekilde demedi.
MAHKEME BAŞKANI: Kime dedi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Ama...
MAHKEME BAŞKANI: Şifreli konuşuyorsun, açık açık söyle, sana soruluyor, sen üstü 

kapalı...
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok efendim bana bizzat kendisi demedi yani bana oraya 

geldiğimde...
MAHKEME BAŞKANI: Kim dedi peki (??? Anlaşılamadı 14:04)
SANIK ÖNDER ARAZ: Bana Tim Komutanım söyler, Tim Komutanına Şube Müdürü 

söyler efendim...
MAHKEME BAŞKANI: Bunu kim söyledi sana?
SANIK ÖNDER ARAZ: Bana da Tim Komutanım ile Şube Müdürüm söyledi.
MAHKEME BAŞKANI: Bizzat sana söylediler?
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Ne dediler tam, kelime, cümle ne, ifade ne?
SANIK ÖNDER ARAZ: Tam şeyini hatırlamıyorum efendim yani kelime kelimesine, 

ifadeler bu şekilde olacak diye söylendi. 
MAHKEME BAŞKANI: Cinayetten sonra Coşkun İğci ile görüşülmesinin kim talimatını 

verdi? Niye görüştünüz?
SANIK ÖNDER ARAZ: Onun şeyini bilmiyorum, bana sadece Okan Şimşek Tim 

Komutanım gidiyoruz dedi Coşkun İğci ile görüşmeye, gidildi. Ondan... Ben araba olayında hiç 
yoktum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Niçin gidildiği konuşulmuyor mu?
SANIK ÖNDER ARAZ: He, olayla ilgili konuşuldu işte daha önceki şeyler; nasıl aldın, 
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nasıl bilgi aldın, kimden aldın, teyidini aldılar, bak olay olmuş, yarın seni de çağırırlar, ifade 
vereceksin gibi ona da o şekilde bir... Sonuçta arkadaştılar. 

MAHKEME BAŞKANI: Coşkun İğci şöyle diyor; bu olayla ilgili kimseyle görüşüp 
görüşmediğimi sordular, ben de kendilerine kimseye anlatmadığımı söyledim, bunun üzerine 
dediler bana bu olay aramızda kalacak, bu olayları anlatırsan senin için iyi olmaz, geleceğin ve 
hayatın iyi olmaz, can güvenliğin tehlikeye düşer şeklinde tehdit içeren sözler söylediler, ben de bu 
sözlere tepki göstererek diyor ben (??? Anlaşılamadı 15:20) için sizlere bilgileri verdim ancak siz 
bu bilgileri değerlendirip gereğini yapmadınız, benim hasmım yok, benim rahatım benim can 
güvenliğim niye tehlikede olsun diye karşılık verdim diyor. Ne diyorsun bu ifadeye? 

SANIK ÖNDER ARAZ: Benim bu, o kelimeleri duymuşluğum da yok, söylendiğini de 
bilmiyorum efendim. 

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: İstihbarat Şubede çalışıyorsun...
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: İDM'de çalıştığını söylüyorsun...
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet efendim. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki bu cinayetten sonra İDM arşivlerinde bir 

çalışma yapıldı mı İstihbarat arşivinde?
SANIK ÖNDER ARAZ: Cinayetten sonra Temmuz ayında tayin oldum efendim zaten 

Çorum İl Jandarma Komutanlığına, o tarihe kadar... Şimdi arşivi yapacak olan bendim zaten 
yapsaydım...

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Evet. 
SANIK ÖNDER ARAZ: O tarihte emir de verilmedi arşivle ilgili. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki bu cinayete kadar sen bu Ogün Samast, 

Yasin Hayal, bu isimleri..?
SANIK ÖNDER ARAZ: Hiçbir bilgim yok efendim. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Peki hiç sahaya çıkıyor muydun istihbarat için 

veya..?
SANIK ÖNDER ARAZ: Çıkmıyordum efendim. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Sadece evrak?
SANIK ÖNDER ARAZ: Sadece evrakla ilgili. Bizim Asayiş timinin tüm evraklarını, 

görevlendirmelerini, yazışmalarını, resmi yazışmalarını yapan kişiyim ben efendim. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Tamam Başkanım, başka soracak bir şeyim 

yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Katılan vekilleriyle devam edelim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Trabzon İl Jandarma 

Komutanlığında görev yaptığınız tarihlerde amirleriniz kimlerdi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Veysal Şahin, Okan Şimşek, Metin Yıldız, İl Jandarma Komutanı 

Ali Öz.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Metin Yıldız ile Okan 

Şimşek arası ara kademede bir başkası var mıydı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Gazi Günay...
SANIK ÖNDER ARAZ: Gazi Günay pardon, Gazi Günay Kısım Amirimizdi.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hı hı.
SANIK ÖNDER ARAZ: O vardı.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla siz kısım olarak 

Gazi Günay'a bağlıydınız?
SANIK ÖNDER ARAZ: Tabi. Ondan sonra Metin Yüzbaşı ve Alay Komutanı. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, 24 Haziran 2008 tarihli 

Mülkiye Müfettişliği ifadenizde İl Jandarma İstihbarat biriminin İstihbarat Değerlendirme Merkezi 
olarak adlandırılan karargahında kayıtçı olarak görev yaptığınızı beyan etmişsiniz.

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstihbarat Değerlendirme 
Merkezinde yapmakta olduğunuz iş tam olarak nedir, ne yapardınız kayıtçı olarak?

SANIK ÖNDER ARAZ: Şimdi sabah... O zaman günlük faaliyetimi anlatayım Avukat 
Bey. Şimdi sabah timler geldiğinde toplanırlar işte buraya gideceğiz, şuraya gideceğiz diye bir 
sistemden, bilgisayar sisteminden bir görev kağıdı hazırlanır. Görev kağıdı toplantıda Alay 
Komutanı'na imzalatılır, göreve giderler. Oradan gelen duyumlar varsa duyum defterlerine, 
klasörüne akşam olunca onlar defterlere işlenir, görev sonuçları klasörlere kalkar, ilçelerden gelen 
bilgiler varsa onlar değerlendirilir, komutana arz edilir. Günlük asayişle ilgili bütün gelen, 
ilçelerden gelen olayların hepsinin işlemi yapılır, evrakı konulur, Şube Müdürü'ne arz edilir, kalkar.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Yasin Hayal veya Yasin 
Hayal'in faaliyetleriyle ilgili Trabzon İl Jandarma Komutanlığında bir dosya var mıydı?

SANIK ÖNDER ARAZ: Benim bildiğim kadarıyla yoktu. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz İstihbarat Değerlendirme 

Merkezinde kayıtçı olarak çalıştığınızı söylediniz. Sizinle aynı timde çalışan Okan Şimşek ve 
Veysal Şahin alanda elde ettikleri bilgileriyle ilgili görev sonuç raporlarını nasıl düzenlerlerdi ve 
siz bu görev sonuç raporlarını alanda çalışma yapmamanıza rağmen imza eder miydiniz?

SANIK ÖNDER ARAZ: İmza ederdik çünkü aynı timdeydik. Yani resmiyette bir tim 3 
kişiden oluşur, resmi olarak, yönetmeliğimizde de öyledir, ben çıkmasam bile onlar geldiklerinde 
hazırlanır ben de imzalarım o şekilde dosyasına kalkar.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki raporlu, izinli 
olmadığınız, görev başında olduğunuz her gün düzenlenen bütün görev sonuç raporlarına üçüncü 
şahıs olarak mutlaka imza atar mıydınız?

SANIK ÖNDER ARAZ: Tabi, evet. O işte dediğim gibi yalnız, biz aynı timde olduğumuz 
için ve resmiyette yönergede 3 kişi tim olarak gözüktüğü için görev sonuç 2 kişiyle imzalanmıyor, 
3 kişiyle imzalanıyor, mecburen imzalıyoruz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine Çorum 1. Sulh Ceza 
Mahkemesindeki 4 Haziran 2008 tarihli sorgunuzda Okan Şimşek ve Veysal Şahin'in alanda 
yaptıkları çalışmalar ile ilgili "Ben masa başında çalıştığım için çok detay bilgileri bana 
vermezlerdi"...

SANIK ÖNDER ARAZ: (??? Anlaşılamadı) 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şeklinde beyanda 

bulunmuşsunuz. Çok detay bilgi vermeseler de genel anlamda bilgi verdiği sonucunu çıkarttık biz 
bu ifadenizden, genel itibariyle bilgi aktarırlar mıydı?

SANIK ÖNDER ARAZ: Bazen konuşulur bazen konuşulmaz, imzalanır, dosyasına 
konulur. Yani çok çok önemli bir şey olursa detaylı konuşulur, böyle lüzumsuz bir şey varsa 
konuşmana bile şey yoktur, onu demeye getirmişimdir yani Avukat Bey. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 2006 yılında hangi 
tarihler arası izin kullandınız?

SANIK ÖNDER ARAZ: Ağustos diye biliyorum ben efendim, Ağustos ya da Eylül diye 
hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tam tarihleri hatırlayabiliyor 
musunuz?

SANIK ÖNDER ARAZ: Yok, 11 sene geçti, tarih olarak... Ama 20 günlük bir izne 
çıktığımı biliyorum, çünkü 20 gün yazın kullanırız biz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Çorum 1. Sulh Ceza 
Mahkemesindeki 4 Haziran 2008 tarihli sorgunuzda  "Olay tarihinden sonra kendi aramızda yapmış 
olduğumuz değerlendirme toplantılarına ben de katılmıştım, fakat bu toplantı rutin değildi, her 
sabah yapılan toplantılardan değildi, bu toplantıya ben katıldım, Gökhan Arslan, Hüseyin Yılmaz, 
Okan Şimşek, Uğur Yıldırım, Veysal Şahin, Hacı Ömer, hatırladıklarım şu an bunlar. Olayın 
mütalaası yapıldı. Bu, cinayetten birkaç gün sonra yapıldı. Yasin Hayal biraz aşırı sağa meyilli 
olduğu için Aşırı Sağ Tim Komutanı Hüseyin Yılmaz'dan onunla ilgili bilgi alındı. Nerede olduğu, 
akrabalarının kimler olduğu konusunda istihbarat çalışmaları yapıldı. Hatta bu toplantıda 
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konuşulanlar arasında bu cinayetin 6 ay öncesinden bilindiği, hatta sanıkların da bunu bildiği 
konusunda konuşmalar geçti" şeklinde beyanınız var.

SANIK ÖNDER ARAZ: Yani genel görüşme olmuş.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Gökhan Arslan, 

Hüseyin Yılmaz, Okan Şimşek, Uğur Yıldırım, Veysal Şahin, Hacı Ömer, hatırladıklarımdır 
demişsiniz.

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Uğur Yıldırım adli kişi Uğur 

Erdoğan mı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Soy ismini bilmiyorum, hatırlamıyorum şu an.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki görevini tanımlarsanız 

onu kastedip kastetmediğinizi anlayacağız biz. Uğur dediğiniz şahıs hangi görevi ifa ederdi ve 
sıfatı neydi, hangi rütbesi vardı?

SANIK ÖNDER ARAZ: O terör kısmındaydı hatırladığım kadarıyla.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki astsubay mıydı uzman 

çavuş muydu?
SANIK ÖNDER ARAZ: Uzman çavuştu hatırladığım kadarıyla.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Uzman çavuştu, peki. Peki bu 

toplantılarda tam olarak ne konuşuldu? 
SANIK ÖNDER ARAZ: Eğer olayla ilgili konuşulduysa... Birebir hatırlamıyorum da... 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani burada anlattıklarınız 

daha genel ifadeler, bunların ötesinde söyleyebileceğiniz herhangi bir şey var mı bu toplantıya dair?
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok, ben zaten çok dahil olamadığım için olaylara, çünkü ben 

haber alındığında da yoktum, olay tarihinde de yoktum, belki orada ben sadece susmuşumdur da. 
Yani hatırlamıyorum ama konuşulan sadece olayla ilgili bir değerlendirmedir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kısım Amirlerinden bir tanesi 
Gökhan Arslan, Gökhan Arslan herhangi bir değerlendirme yaptı mı hatırladığınız?

SANIK ÖNDER ARAZ: Herkes konuşmuştur orada Avukat Bey yani herkes bir 
kafasından geçen bir şeyi orada konuşmuştur. Ama birebir ne konuşulduğunu hatırlamam mümkün 
değil. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Hüseyin Yılmaz'ın, yine 
sizi zorlayacağım, nasıl bir değerlendirme yaptığı konusunda hatırladığınız bir şey var mı? 

SANIK ÖNDER ARAZ: Şimdi ben o söylediğiniz toplantıyı bile şu an hatırlamıyorum.  
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü hani şunu 

söylemişsiniz; "Hüseyin Yılmaz'dan onunla ilgili bilgi alındı, nereli olduğu, akrabalarının kimler 
olduğu konusunda istihbarat çalışmaları yapıldı." Yani bu beyanınıza göre Hüseyin Yılmaz'dan da 
bu toplantıda Yasin Hayal'e ilişkin bilgiler alınmış. 

SANIK ÖNDER ARAZ: Muhtemelen... Hayır da diyemem şimdi Avukat Bey ona, 
hatırlamadığım için.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, cinayetten sonra 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğüne gitmişsiniz Trabzon İl Jandarma Komutanlığı görevlileri olarak, 
Hüseyin Yılmaz da 9 Ağustos 2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Konuyla 
ilgili haber alan Okan Şimşek ve Veysal Şahin'e yardım için emniyete gitmelerini söylediğini 
hatırlıyorum Şube Müdürü'nün. Ben ve Hacı Ömer Ünalır da TEM Şubedeki arkadaşlarla 
diyaloğumuz iyi olduğu için biz de gittik. Gazi Günay ve Önder Araz da başka bir araçla emniyete 
geldiler, Şube Müdürü Metin Yıldız da emniyete geldi. Okan Şimşek ve Veysal Şahin'in daha 
önceden almış olduğu bilgiyi emniyetle paylaştıklarını söylediler. Daha sonra oradan ayrılarak 
jandarma misafirhanesine geçildi." demiş Hüseyin Yılmaz. Trabzon İl Emniyet Müdürlüğüne 
cinayetten sonra giden Trabzon İl Jandarma Komutanlığı görevlileri kimlerdi?

SANIK ÖNDER ARAZ: Bir daha alabilir miyim Hakan Bey?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetten sonra Trabzon İl 

Jandarma Komutanlığı görevlilerinden kimler Trabzon İl Emniyet Müdürlüğüne gitti?
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SANIK ÖNDER ARAZ: Ben oraya gittiğimizi bile hatırlamıyorum Avukat Bey. (??? 
Anlaşılamadı 24:56) gittiysek de ben yine şoför olarak gitmişimdir, muhtemelen oraya da 
çıkmamışımdır yukarıya. Bilgi alışverişi olmuştur, zaten diğer olaylarla da ilgili bilgi alışverişi 
yapılıyor emniyetle. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla şimdi ben size 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğünde ne kadar süre kalındı, bu süre içerisinde ne yaptınız, hangi 
bilgilere ulaştınız, siz ne ilettiniz, onlar ne iletti...

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben oraya girmemişimdir zaten Avukat Bey. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Konularını da hiçbir şekilde 

hatırlamayacağım diye yanıt vereceksiniz, o sebeple sormayacağım ben bunları. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Bilmiyorum yani Avukat Bey zaten. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Okan Şimşek'in, aynı 

timdesiniz, Trabzon İl Emniyet Müdürlüğündeki hangi görevliyle görüştüğünü ve hangi bilgileri 
aktardığını hatırlıyor musunuz?

SANIK ÖNDER ARAZ: Emniyetle ilgili olarak mı?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Bu olayla ilgili, gittiyseler bu olayla ilgili bütün bilgilerini 

aktarmıştır ama ben yanında mıydım değil miydim bilmiyorum. Eğer gittiyse de onu aktarmıştır. 
Çünkü görüştüğü şeyler var, polis arkadaşlar vardı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Az önce Mahkeme Heyeti de 
aslında sordu, ben bir kez daha tekrarlamış olacağım sorduğum soruyla. "Olayın olduğu tarihte ben 
Ankara'da kurstan dönüyordum, ben Trabzon'a döndüğümde Trabzon Pelitli beldesinde bu olayla 
ilgili gizli araştırma yapmamız  bizim komutanımız tarafından istendi, biz o gün araştırma yaptık 
fakat fazla bir şey bulamadık." Komutan kimdi emir veren ve niye gizli yapılması istendi bu 
çalışmanın?

SANIK ÖNDER ARAZ: O gizli kelimesi öylesine söylenen bir şeydir çünkü olay olmuş 
bitmiş onunla ilgili çıkılan bir araştırma. Bunun gizlilik bir tarafı kalmamıştır. Zaten Tim Komutanı 
da bize gidiyoruz dedikten sonra gidiyoruz, nereye işte buraya, ne için, bunun için.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hangi komutan talimatı verdi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Muhtemelen Tim Komutanı bana da söyleyen. Şube Müdürü ya 

da Alay Komutanı direkt bu konularda gelip "gidiyorsunuz" demez. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Pelitli beldesinde 

kahvehanede oturmanın dışında başka bir çalışma icra ettiniz mi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Az önce yine Mahkeme 

Heyeti size sordu, şimdi bir Devlet Malzeme Ofisinde 22'sinde, 22 Ocak'ta yapılan bir görüşme var 
Coşkun İğci ile, ardından da Coşkun İğci ile akşam saatlerinde araç içerisinde yapılan bir görüşme 
var. Siz "Ben o görüşmeye katılmadım" dediniz, araç içerisindeki...

SANIK ÖNDER ARAZ: Araç içerisindeki, evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Akşam üzeri yapılan 

görüşmeye, fakat Okan Şimşek Başbakanlık Müfettişlerine 15 Mayıs 2008 tarihinde vermiş olduğu 
ifadesinde şunları beyan etmiş; "Biz 21'inde bu konuyla ilgili çalışma üzere Pelitli'ye 
görevlendirildik, herhangi bir bilgi edinmemiz söz konusu olmadı, 22 Ocak günü mesai 
başlangıcında yapılan toplantı sonrasında Şube Müdürümüz Metin Yıldız bize Coşkun İğci ile 
görüşmemizi, Coşkun'un bu bilgileri başkasına söylememesi konusunda konuşmamızı söyledi, 
bunun üzerine biz de Veysal Şahin ve Önder Araz ile birlikte Coşkun İğci'nin çalıştığı Devlet 
Malzeme Ofisi'ne gittik, depo bölümünde Coşkun İğci'nin yanına gittik, Coşkun İğci "Akşam 
terminal bölgesine gelirim, orada görüşelim" dedi, akşam saatlerine doğru 61 AR 208 Ford Transit 
araçla Veysal, ben ve Önder Araz ile birlikte terminale gittik, Coşkun İğci ile birlikte arabada 
gezerken bu konuyu konuştuk." Yani Okan Şimşek akşam üzeri araçta yapılan görüşmede sizin de 
olduğunuzu söylüyor. 

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben işte Okan... Bizim timle beraber Coşkun İğci ile bir kere 
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gittim görüştük, bir daha da görüşmedim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani dolayısıyla Okan 

Şimşek'in...
SANIK ÖNDER ARAZ: O ifadenin... Yani olayın ilk ifadeleri onlar.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok değil değil. Başbakanlık 

Müfettişlerine verdiği ifade 15 Mayıs 2008 tarihli ifade, dolayısıyla bu ifade, yani 20 Mart 2008 
tarihinde Trabzon 2. Sulh Ceza Hakimliğinde "Ben baskı altında ifade verdim, gerçekte yaşananlar 
bunlardı" dedi. O tarihten sonra ilk başta Mülkiye Müfettişlerine verdiği ifadeden farklı bir ifade 
verdi. Başbakanlık Müfettişlerine verdiği ifade de 20 Mart 2008 tarihinden sonraki bir ifade olduğu 
için bu ilk ifadesi değil. Dolayısıyla hani "Ben baskı altında ifade verdim" dediği dönemden 
sonraki verdiği bir ifade ve o görüşmede, araçta yapılan görüşmede sizin de olduğunuzu söylüyor 
Okan Şimşek. Yani şu anda bulamadım ama kuvvetle muhtemel Veysal Şahin de benzer 
beyanlarda bulunmuştur. 

SANIK ÖNDER ARAZ: Yok Avukat Bey, ben hatırlamıyorum onu. Terminal bölgesinde 
ben Coşkun ile arabada konuştuğumu hatırlamıyorum, bilmiyorum Tim Komutanları ne derler ama 
ben hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Coşkun İğci ile görüşme 
yapılması konusunda talimat kim tarafından verildi?

SANIK ÖNDER ARAZ: Onu ben bilemem çünkü Tim Komutanı sadece gidelim 
görüşeceğiz dedi, o kadar. Bana Tim Komutanım o şekilde söyler. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın 24 Haziran 2008 
tarihinde vermiş olduğunuz ifadenizde Mülkiye Müfettişlerine, "22/01/2007 tarihinde her sabah 
mutat olarak yapılan istihbarat değerlendirme toplantısı sonrasında Ali Öz'ün istihbarat birimine 
haberi ileten Coşkun İğci isimli şahısla görüşme yapılmasını Okan Şimşek'e emretmesi üzerine 
Tim personeli olarak ben ve Veysal Şahin ile birlikte 3 kişi olarak Coşkun İğci'nin çalıştığı Devlet 
Malzeme Ofisinde görüşmeye gidildi" Dolayısıyla bu ifadenizde buna dönük talimatın Ali Öz 
tarafından verildiğini siz beyan etmişsiniz olaydan 1,5 yıl kadar sonra vermiş olduğunuz bu ifadede.

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben ifademde, şimdi ifademde de (??? Anlaşılamadı 31:18) 
Trabzon İl Jandarmada İstihbarat Şubede her atılan adımda Alay Komutanı'nın bilgisi ve emri 
vardır. Ha bu direkt kendisiyle de olur, Tim Komutanıyla da olur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Devlet Malzeme 
Ofisinde Coşkun İğci ile yapılan görüşmeye dair görev sonuç raporu düzenlendi mi? 

SANIK ÖNDER ARAZ: Hatırlamıyorum. Eğer varsa da zaten arşivde vardır (??? Aynı 
anda konuşulduğundan anlaşılamadı 31:49)

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani çünkü zaten 20 Ocak'ta, 
20 Ocak 2007 tarihinde önceki tarihlerde elde edilen bilgiler...

SANIK ÖNDER ARAZ: Muhtemelen vardır, bilmiyorum ama.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 20 Ocak'ta elde edilmiş gibi 

görev sonuç raporu düzenlenmişti.
SANIK ÖNDER ARAZ: Yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla o süreç 

tamamlanmıştı ama 22'sinde Devlet Malzeme Ofisinde bir görüşme daha gerçekleşti ve bu 
görüşmeye ilişkin, onu soruyorum, görev sonuç raporu düzenlenmedi.

SANIK ÖNDER ARAZ: Anladım (??? Anlaşılamadı 32:10)  Düzenlendiyse arşivde 
vardır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Arşivde yok. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Ama görev sonuç raporları bizde de arşiv düzenlemesi benim 

bildiğim kadarıyla 5 yıl, ondan sonrası gidiyor. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok zaten soruşturmalar, 

davalar sırasında da talep edildiği zaman yalnızca 20/01/2007 tarihini taşıyan görev sonuç raporu 
ve haber kayıt bildirim formu gönderildi, onun dışında Yasin Hayal ve Dink cinayetiyle ilgili başka 
hiçbir evrak da elimizde bulunmamaktadır diye yanıt verildi. Trabzon İl Jandarma Komutanlığının 
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talep üzerine yazdığı cevabi yazısındaki bilgiler onlardı. Peki, Veysal Şahin 15 Ağustos 2016 
tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde; Okan Şimşek ile birlikte Coşkun İğci ile 3 kez 
görüştüklerini, ilk görüşmede Yasin Hayal'in birkaç kişiyle birlikte Hrant Dink'i öldürmeyi 
tasarladığı, ikinci görüşmede Yasin Hayal'in silah arayışı, üçüncü görüşmede de Yasin Hayal'in 
Erhan Tuncel ile İstanbul'a Hrant Dink'in eviyle Agos Gazetesi çevresinde keşif yaptığını 
aktardığını beyan etti, Veysal Şahin'in ifadesidir. Coşkun İğci ile 3 ayrı tarihte yapılan görüşme ve 
her bir görüşmede elde edilen bilgiler olduğunu ve bunlara dair de görev sonuç raporu 
düzenlendiğini beyan etti ve Veysal Şahin İstanbul Sulh Ceza Mahkemesinde tutuklamaya sevk 
edildiği hakimlik ifadesinde de bu ifadesini tekrar etti. Dolayısıyla Veysal Şahin aralıklarla Coşkun 
İğci ile 3 görüşme ve her görüşmede elde edilen bilgiler ve bunlara dair düzenlenen görev sonuç 
raporları olduğunu söyledi. Siz aynı timdesiniz, onların düzenlediği tüm evraklara da imza 
attığınızı söylüyorsunuz. Düzenlenen görev sonuç raporlarıyla ilgili bilginiz nedir?

SANIK ÖNDER ARAZ: Bu olay tarihinden sonraki görev sonuç raporu mu?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Önceki tarihli raporlardan 

bahsetmekte Veysal Şahin. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Haber alındıktan sonraki, ben izinde olduğum... Hrant Dink'in 

öldürülmesiyle ilgili bilgiler alındığında ben izindeydim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam. 
SANIK ÖNDER ARAZ: O 6 ay içerisinde ya da olayın olduğu tarihe kadar olan bölümde 

ben böyle bir görev sonuç raporuna imza attığımı hatırlamıyorum. Görüşüldüğünde böyle bi... 
Çünkü benim hiçbir bilgim yoktu o konuda olay tarihine kadar. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bir dakikanızı rica edeceğim, 
size olduğu gibi ifadesini okuyacağım. Veysal Şahin İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde, 14 
Ağustos 2016 tarihli ifadesinde "2004 yılında Trabzon McDonalds'ta gerçekleşen patlama 
sonrasında şüpheli olarak yakalanan ve yargılanan Yasin Hayal isimli şahsın adını duydum. 2006 
yılı Temmuz-Ağustos aylarında Yasin Hayal ile akraba olduğunu sonradan öğrendiğim Coşkun 
İğci beni arayarak bir konu hakkında benimle görüşmek istediğini söyledi. Konuşmalardan bir saat 
falan sonra ben de yanımda Tim Komutanım olan Okan Şimşek ile birlikte Trabzon'un şehir 
merkezinde bulunan Meydan Parkı'nda Coşkun İğci ile buluştuk. Orada Okan Şimşek ve Coşkun 
İğci'yi tanıştırdım. Coşkun İğci bize 'Yasin Hayal benim akrabam olur, İstanbul ilinde bir Ermeni 
gazeteci varmış, ismi Hrant Dink, bu Türklüğü aşağılayıcı yazılar yazıyormuş, bu yüzden kalemini 
kırmışlar, öldürmek istiyorlar, başını belaya sokacak, buna engel olmanızı istiyorum' dedi." Sonra 
bu konuya ilişkin Trabzon İl Jandarma Komutanlığında yapılan toplantı, bilgilerin toplantıda 
bulunan görevlilere aktarıldığını anlatmış ve devamında da "Bu toplantıdan yaklaşık 15-20 gün 
sonra Coşkun İğci tekrar beni aradı, yine benimle görüşmek istedi, aynı gün Tim Komutanım Okan 
Şimşek ile birlikte şehir merkezinde Meydan Park'ta kendisiyle buluştuk. Bu buluşmamızda 
Coşkun İğci bize 'Yasin Hayal bana 300 TL para verdi, bu parayla silah almamı istedi, benden silah 
istiyor' dedi ve bize 'Sizde varsa ruhsatsız silah verin, ben bu silahı Yasin Hayal'e verince yakalayın 
ve üzerindeki silahı alın, ruhsatsız silah taşımaktan işlem yapın, bu çocuğu kurtaralım, belki bu 
cinayet fikrinden vazgeçer' dedi." Sonra devamında "Coşkun İğci ile bu görüşmemizden yaklaşık 
10-15 gün sonra tekrardan beni arayarak görüşmek istediğini söyledi. Okan Şimşek ile birlikte 
Coşkun İğci ile buluştuk. Bu buluşmamda Coşkun İğci bize 'Yasin Hayal Erhan Tuncel isimli bir 
kişi ile birlikte İstanbul iline gitmiş, Hrant Dink'in eviyle Agos Gazetesi arasında keşif yapmış, 
ellerinde Hrant Dink'in fotoğrafı vardı' dedi ve bize Yasin Hayal'in Erhan Tuncel ve ismini şu an 
hatırlamadığım kişiye ait olduğunu söylediği 3 adet telefon numarasını verdi" Dolayısıyla siz 20 
gün izin dahi kullanmış olsanız 3 ayrı görüşme var ve ilk görüşmeden 15-20 gün sonra ikinci 
görüşme gerçekleşiyor ve ikinci görüşmeden 10-15 gün sonra bir başka görüşme daha 
gerçekleşiyor. Mutlak surette bu tarih aralığında siz izinden...

SANIK ÖNDER ARAZ: Dönmüş olmam gerekiyor.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dönmüş olmalısınız ve 

Veysal Şahin her üç görüşmeye ilişkin de görev sonuç raporu hazırlandığını beyan etmekte 
ifadesinde ve siz de masa başında da olsanız, kayıtçı olarak görev yapsanız dahi 
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SANIK ÖNDER ARAZ: (??? Anlaşılamadı 37:54) 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Okan Şimşek ve Veysal 

Şahin'in hazırlamış olduğu görev sonuç raporlarını imzaladığınızı söylemektesiniz. Dolayısıyla bu 
raporlardan en az bir veya iki tanesini görmüş olmanız gerekiyor.

SANIK ÖNDER ARAZ: Muhtemelen. Ama dediğim gibi ben ya okumamı... Ben bu olay 
tarihine kadar olan bu haberin alındığına dair bana hiç kimse bir bilgi, belge bir şey sunulmadı, 
görülmedi... İmzalanmıştır ama okumadan imzala... Çünkü her gün imzaladığım evrak, 
imzalamışımdır ama bununla ilgili biri de oturup bana "Önder böyle böyle bir olay var, şu şu 
durum var" diye bana bir bilgi verilmedi. Kendileri de burada. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki cinayet sonrası 
düzenlenen görev sonuç raporlarının imha edilmesi konusunda bir bilginiz var mı? Çünkü bu 
soruyla bağlantılı olarak bir iki izahta bulunacağım. Okan Şimşek 10 Temmuz 2008 tarihinde 
Mülkiye Müfettişlerine vermiş olduğu ifadesinde, yani ilk ifade değil, iki inceleme yapıldı Mülkiye 
Müfettişleri tarafından, ikinci inceleme sırasında 10 Temmuz 2008 tarihinde "Müfettiş 
soruşturmasının yapılacağı haberi geldiğinde Şube Müdürü tarafından bize 2007 yılında Pelitli 
beldesinde icra edilen görevlerle ilgili düzenlenmiş olan tüm görev sonuç raporlarını başlarında 
durarak çıkarttırdılar, cinayetten sonra cinayet ile ilgili çıkılan tüm görev sonuç raporları Şube 
Müdürü tarafından alındı ve bize kendisi tarafından bunların saklanacağı söylendi." şeklinde 
beyanda bulunmuştur. Yine Hüsamettin Polat Yüzbaşı Trabzon 2. Sulh Ceza Mahkemesinde 
görülen davanın 26 Eylül 2008 tarihli duruşmasında bu konuyla ilgili "Mülkiye Müfettişleri 
gelmeden bir gün önce ve geleceği günün sabahında İstihbarat Şubenin kapıları açık unutulmuştu, 
ben o sırada lavaboya geçiyordum, lavaboya geçtiğim sırada masada evraklar vardı, ben Okan'a ne 
yaptıklarını sordum, evrakları değiştirdiklerini söyledi, ben bu evrakları bizzat kendim gördüm, 
değiştirdikleri tutanakta Coşkun İğci ile yapılan görüşmeler vardı, bizde her görev dönüşünde 
görev sonuç raporu düzenlenir, sanıklar da gittikleri görevden sonra Coşkun İğci ile yaptıkları 
görüşmeye ilişkin tutanak düzenlemişler fakat müfettişler gelmeden önce bu tutanakların 
değiştirildiğini ben bizzat gördüm. Okan Şimşek'e sordum, Ali Öz ve Metin Yıldız'ın emir 
verdiğini söyledi. Ayrıca onların bilgisi olmadan da bu tutanakların değiştirilmesi mümkün 
değildir. Önceki raporları iptal edip yerine yenilerini dolduruyorlardı ve eski raporlar da masanın 
üzerindeydi, yeni doldurulan raporlar da masanın üzerindeydi." demekte Hüsamettin Polat. 
Dolasıyla tüm bu bilgiler üzerinden tekrar sorayım; Trabzon İl Jandarma Komutanlığının 
arşivlerinin cinayetten sonra değiştirilmesi konusundaki bilginiz nedir?

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben olaydan sonra 2007'nin Temmuz ayında bizim tayinimiz 
çıktı, o Temmuz ayında tayinimiz çıkana kadar bizzat arşiv yapılacak olsa ben zaten arşivlemeyi 
yaparım, bana bu konuda bir emir verilmedi arşivleme yapılacak, dosyalar kaldırılacak diye, çünkü 
yılın ortası arşiv olmaz, Aralık ayında arşivimiz yapılır, Ocak ayında. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, yine Coşkun İğci 31 
Ocak 2007 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Yasin Hayal Trabzon'daki 
McDonald's eylemi ile ilgili olarak cezaevinden çıktıktan sonra JİTEM görevlileri Engin ve X1 
şahıs ile buluştuğumuzda bana Yasin Hayal'i sordular, ben de onlara Yasin Hayal'in akrabam 
olduğunu söyledim, JİTEM görevlileri Engin ve X1 şahıs da bana 'Yasin Hayal'in yapmış olduğu 
eylemler hakkında bilgi al, arkasında bir örgüt var mı, McDonald's bombalama eyleminin detayları 
hakkında bilgi almaya çalış' dediler, ben de tamam dedim ve zaman zaman Yasin Hayal ile 
görüşerek gizliden bilgi almaya çalıştım, Yasin Hayal'in askerden izne geldiğinde Trabzon'daki bir 
papazı keser sapıyla dövdüğünü, Orjin Düğün Salonu'nu bastığını, giriş camlarını kırdığını, 
Başbakan'ın uçağının Trabzon'a gelişinde bomba ihbarı yaptığını, bu eylemleri şahsi olarak 
gerçekleştirdiği bilgilerini öğrendim, JİTEM görevlileri Engin ve X1 şahıslara..." ki Engin; Veysal 
Şahin, X1; Okan Şimşek "...JİTEM görevlileri Engin ve X1 şahıslara bu bilgileri verdim. JİTEM 
görevlileri Engin ve X1 şahıslar da bu bilgileri devamlı olarak telli kareli sayfası olan bir ajandaya 
not edilyorlardı." Dolayısıyla Dink cinayetine dair tasarı öncesi de Coşkun İğci ile yapılan 
görüşmeler ve Coşkun İğci'den elde edilen bilgiler var. Bu konuda yapılan çalışmalarla ilgili 
bilginiz nedir ve bu çalışmaya ilişkin görev sonuç raporu düzenlendi mi? 
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SANIK ÖNDER ARAZ: Şimdi dediğim gibi Avukat Bey, benim o izinden olay tarihine 
kadar olan benim timimle bu olayla ilgili hiçbir şey benimle bir şeyi geçmedi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın bunlar izinden çok 
önceki tarihler, Yasin Hayal 13 Eylül 2005 tarihinde cezaevinden tahliye olmuştu, McDonald's 
eylemiyle ilgili tutuklandıktan sonra ve Coşkun İğci'nin bahsettiği tarihler de dolayısıyla 2005 yılı 
Eylül ayı ve sonraki tarihler ve Coşkun İğci'nin anlattığı bilgiler de o tarihlerde Dink cinayetine 
ilişkin bilgiler değil. Yine Yasin Hayal'in yaptığı eylemle ilgili çeşitli bilgiler aktarmış...

SANIK ÖNDER ARAZ: (??? Anlaşılamadı 43:24)
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve bunlar da not edilmiş 

Coşkun İğci'nin beyanına göre. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben Dink cinayeti dışında da 

yapılan çalışmalara dair Coşkun İğci ile yapılan görüşmeler sonucu elde edilen hususlara dair görev 
sonuç raporunun düzenlenip düzenlenmediğini ve size bu konuda bilgi aktarılıp aktarılmadığını 
soruyorum.

SANIK ÖNDER ARAZ: Avukat Bey Coşkun İğci  bildiğim kadarıyla haber kayıt elemanı 
değildi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Değildi. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Sadece görüştükleri bir elemandı. Ne kadar sıklıkla ne kadar 

görüştüklerini bilemem, benim de elemanım olsaydı ben Tim Komutanıma da... Gider görüşürdüm 
icra safhasında artık en son onunla görüştürürdüm. Ne konuştular, ne ettiler bunları bilemem ama 
görev sonuç raporu 2005 yılında dediğiniz hazırlanmış imzalamış da olabilirim, hazırlanmamış da 
olabilir onu bilemiyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kayıtlı olsun yahut da 
olmasın Coşkun İğci haber kaynağı ve oldukça da önemli bilgiler alınmış vaziyette. Hani kayıtlı 
olup olmamasının bu anlamıyla bir önemi yok, elde edilen bilgi nitelikli bir bilgiyse o bilgi her 
durumda kayda girmek zorunda zaten. Sizin Mülkiye Müfettişlerine verdiğiniz 24 Haziran 2008 
tarihli ifadeniz var. Mülkiye Müfettişleri tarafından cinayetten kısa bir süre sonra yapılan 
incelemeyi kastederek "Olaydan sonra İçişleri Bakanlığınca görevlendirilen Mülkiye Müfettişlerine 
hatırlamadığım bir tarihte Trabzon Valiliğinde ifade vermiştim, vermiş olduğum bu ifadeyi sıralı 
amirlerimin emri ve telkinleri nedeniyle baskı altında vermek zorunda kalmıştım" demişsiniz. Size 
emir ve telkinde bulunan ve kendinizi baskı altında hissetmenize sebep olan kişi kimdi?

SANIK ÖNDER ARAZ: Şimdi askeri hiyerarşide bir birey yok, bunu Veysal Uzman'dan 
tutun Alay Komutanı'na kadar, yani bu ifade böyle verilecek, konuştuğumuzda bu çıktı yani bu 
şekilde karar verildi, bu şekilde uygulandı, yani burada sadece Önder sen bu ifadeyi bu şekilde 
vereceksin diye bana bir kişi demedi ama bütün faaliyetlerin tek şeyi Trabzon  İl Jandarma 
Komutanı, Alay Komutanıdır, bütün hepsinden haberi olan, bilgisi olan, ondan habersiz bir adım 
bile atılmayacak.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Toplu konuşma dediniz, ne 
zaman oldu bu konuşma, kimler vardı o toplu konuşmada?

SANIK ÖNDER ARAZ: Onu hatırlamıyorum da biz timce konuşmuşuzdur ya da Şube 
Müdürü gelmiştir ifadeler bu şekilde verilecek ama gelip diğer timden başkaları olmaz, çünkü 
ifadeye muhatap olacak kişiler biziz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, alanda çalışmıyorsunuz, 
kayıtçısınız, masa başında görev yapıyorsunuz.

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dink cinayetine dair de bilgi 

sahibi olmadığınızı iddia etmektesiniz. Neden Devlet Malzeme Ofisinde Coşkun İğci ile yapılan 
görüşmeye katıldınız?

SANIK ÖNDER ARAZ: O an o şekilde gerekmiştir, onun özel bir şeyi yok, yani "sen de 
gel, gidelim görüşelim" diye gidildi, diğer görevlere nasıl gittiysek o şekilde gidildi. Onu özellikle 
bir şeyimiz yoktu yani. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Yani gitmeyebilirsem gitmeyebilirdim ama gel deyince 

geliniyordu. Böyle bir şansım yoktu. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, bu kadar sorumuz 

Hakim Bey. 
MAHKEME BAŞKANI:  Sanık müdafilerinden sanığa sorusu olan var mı? Pardon, Savcı 

Bey sorunuz var mı?
CUMHURİYET SAVCISI HASAN YILMAZ: Yok Başkanım.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER SÖZ ALDI: 

Şimdi, kendi tabirinizle kayıtçı olduğunuzu söylediniz, benim bildiğim jandarmada böyle bir kadro 
yok ama siz kendinizi öyle gösterdiniz.

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben anlasınlar diye kayıtçı olarak şey yaptım.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Tamam, o 

zaman ben de size kayıtçı olarak şu soruyu soracağım.
SANIK ÖNDER ARAZ: Buyurun. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Bu olayla ilgili 

konuşmuyorum, genelde İstihbarat Şubenin faaliyetleri anlamında konuşuyorum. İstihbarat 
elemanları mutlaka ve mutlaka her gün çıktıkları görev nedeniyle döndüklerinde görev sonuç 
raporu tanzim ederler mi?

SANIK ÖNDER ARAZ: Göreve çıkarlar ama bir şey yoksa bir şey hazırlamayabilirler.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki. Dediniz 

ki ben bu timde olduğumdan dolayı bu şeylere gitmesem dahi imzalıyorum. Göreve gittiler akşam 
saat 10'da döndüler, sizin mesainiz bitti zaten gittiniz eve. Ne zaman imzalayacaksınız bunu?

SANIK ÖNDER ARAZ: (??? Anlaşılamadı 48:05) imzalamamış olabilir. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki ben başka 

şey soracağım yani bu görev sonuç raporu ne zaman tanzim edilir? 
SANIK ÖNDER ARAZ: Görev dönüşünde yazılır ama saat gece 12'de gelindiyse...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Ama burada 

dinlenen gerek sanıkların bir kısmı mesela gece çok geç gelmiştik, onun için...
SANIK ÖNDER ARAZ: Ertesi sabaha...
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Sonra tanzim 

ederiz dedik gittik diye ifade verdiler. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Ertesi sabaha da kalabiliyor evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki tanzim 

edilmediği olmaz mı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Eğer önemli bir şey değilse edilmeyebilir, sadece şifahen 

söylenebilir. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ AV. MEHMET TAHSİN SONER: Peki teşekkür 

ederim. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanıklardan var mı bu sanığa sorusu olan? Buyurun.
SANIK ALİ ÖZ SÖZ ALDI: İstihbarat Şubede çalıştığınız dönem içerisinde herhangi bir 

evrakta değişiklik yapmanız konusunda bir emir verildi mi veya bir evrakta değişiklik yaptınız mı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Yok bana verilmedi. 
SANIK ALİ ÖZ: Bu olayla ilgili veya diğer herhangi bir olayla ilgili bir evrakta değişiklik 

yapmanız için emir verildi mi, bu konuyla ilgili değil başka konularla ilgili de?
SANIK ÖNDER ARAZ: Hayır. 
SANIK ALİ ÖZ: Verilmedi. İl Jandarma Komutanı olan ben direkt size herhangi bir 

konuda emir verdim mi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Hayır. 
SANIK ALİ ÖZ: İfade vermeniz veya işte ilk aşamada müfettişlere verdiğiniz ifadeye 

değişik ifade vermeniz yönünde size direkt olarak ben mi emir verdim yoksa Kısım Amiri, Şube 
Müdürü, Tim Komutanı onlardan biri mi emir verdi?
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SANIK ÖNDER ARAZ: Siz direkt vermediniz, ben zaten açıklama yaptım, orada 3-5 kişi 
toplanarak muhatap olduğumuz, ifade verecek olanlarımız toplandı, o şekilde verilecek dendi o 
şekilde verdik. 

SANIK ALİ ÖZ: Tamam. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Sizden gelip gelmediğini bizzat ağzınızdan ben verilmedi bana, 

bizzat demediniz. 
SANIK ALİ ÖZ: Tamam teşekkür ediyorum. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK SÖZ ALDI: Bir iki soru da ben sorabilir miyim?
MAHKEME BAŞKANI: Tabi buyurun, gel. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Sayın Başkanım biraz önce Hakim Bey bir soru sormuştu, o 

konuyla ilgili ben de tekrar sormak istiyorum. Şimdi Hakim Bey size okuduğu belgelerden 20 
Ocak, yani cinayet 19/01/2007'de işlendi...

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK: 20 Ocak Cumartesi günü İl Merkez Jandarma Komutanlığında 

senin de bulunduğun bir ortamda toplandık, ben, Gazi Günay vardı, siz vardınız, Hüseyin, Hacı 
Ömer Ünalır. Bulunduğumuz bu sırada yani o İl Merkez Bölüğünde bulunduğumuz sırada biz 
gerekli olan bilgileri Şube Müdürü'ne verdik ve haber kayıt bildirim formu çekildi. O gün Şube 
Müdürü tarafından bize Pelitli'de Coşkun İğci ile görüşülmesi için, gecesi bakın 20'si gecesi 
herhangi bir emir talimat verildi mi?

SANIK ÖNDER ARAZ: Ben onu hatırlamıyorum. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Evet. Çünkü Başkanım Trabzon İl Jandarma Komutanlığından 

istenen o tarihe ait olan personel görevlendirme defterinde 20 Ocak 2007 tarihine dair herhangi bir 
görevlendirme yoktur. Yani biraz önce bir yanlış anlaşılma oldu, hem onu düzeltmek adına, bizim 
Coşkun İğci ile görüşmemiz hangi tarihte oldu hatırlıyor musunuz?

SANIK ÖNDER ARAZ: Bir kere gitmiştik...
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Evet bir kere.
SANIK ÖNDER ARAZ: Devlet Malzeme Ofisi'ne gittik o kadar.
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Tarihini hatırlıyor musunuz?
SANIK ÖNDER ARAZ: Onun tarihini hatırlamıyorum, Devlet Malzeme Ofisi'ne gittiysek 

o görevliydi orada, nöbetçi görevli miydi yoksa mesai içerisinde mi...
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Yani hafta içi?
SANIK ÖNDER ARAZ: Onu bilmiyorum.
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Mesai saatleri içerisinde haftanın ilk günüydü. Bilmiyorum 

söylemem doğru olur mu pazartesi günüydü. 
SANIK ÖNDER ARAZ: Onu çok iyi hatırlamıyorum. 
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Öğleden önceki bir vakitti hatırlarsanız, sen vardın, doğrudur 

gittik...
SANIK ÖNDER ARAZ: Ondan sonra ben döndüm zannedersem şubeye.
SANIK OKAN ŞİMŞEK: Olabilir. Ben de seni bizimle Coşkun İğci ile beraber 

bulunduğun sırada görüştüğümüz şeklinde hatırlıyorum ama zaman geçtiği için belki yanlış da 
hatırlıyor olabilirim.

SANIK ÖNDER ARAZ: Terminalle ilgili bir şey olmadı. (??? Aynı anda 
konuşulduğundan anlaşılamadı 52:06)

SANIK OKAN ŞİMŞEK: Artık onun takdirini ben Başkanım size bırakıyorum. Başka 
sorum yok efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS sorusu olan var mı?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU SÖZ ALDI: Başkanım var uygun mu acaba?
MAHKEME BAŞKANI: Evet biraz...
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Geliyor mu sesim Başkanım?
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Bu sanığa soru.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Doğrudur. Ben ifadelerinden şunu anladım; 

Trabzon'daki İstihbarat Değerlendirme Merkezi kadrolu değil yani AÇAS Timinde görevli bir 
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arkadaşımız, şu anda ifade veren uzman çavuşumuz geçici olarak, ikiz görevli olarak burada 
görevlendirilmiştir, doğru mu?  

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet yani Asayiş Timinin işlerini, resmi işlemli evraklarını 
yapması için bir kişi gerekiyordu, o da bendim orada.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Tamam. Yani Trabzon'daki İstihbarat Değerlendirme 
Merkezi kadrolu değil, her kısımdan, timden alandaki yapılan işlemlerin evraksal boyutunu takip 
etmek maksadıyla bir dönem jandarma teşkilatında başlangıçta ikiz görevli görevlendirmeler 
yapıldı, yani heyetinizin dikkatine sunmak için bu soruyu sordum.

SANIK ÖNDER ARAZ: Evet. 
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: İkinci sorum şu; görev yaptığınız dönemde veya 

öncesinde sonrasında Trabzon İDM'nin, İstihbarat Değerlendirme Merkezi'nin Jandarma Genel 
Komutanlığında bulunan İstihbarat Değerlendirme ve Analiz Merkezi arasında herhangi bir 
hiyerarşik bağınız var mı?

SANIK ÖNDER ARAZ: Son söylediğinizi alamadım komutanım.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Soruyu alamadın mı?
SANIK ÖNDER ARAZ: Son söylediğinizi alamadım. Ankara ile Trabzon arasındaki 

irtibatlar ne dediniz, onu anlamadım?
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Hiyerarşik bir bağlantınız var mı? Trabzon İDM ile 

Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Değerlendirme ve Analiz Merkezi arasında hiyerarşik bir 
bağlantı var mı?

SANIK ÖNDER ARAZ: Şey olarak yok, sadece bilgilerimizi çekeriz, onlar bir şey 
isterlerse onun cevabı verilir, o şekilde, sistem üzerinde. 

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Peki görev yaptığınız dönem içerisinde benimle bizzat 
veya ben kursta olduğumu söyledim, yurt dışında olduğumu söyledim, akabinde heyet tarafından 
yerime vekalet eden kişi de istendi, onunla veya İstihbarat Değerlendirme Analiz Merkezi'ndeki 
herhangi bir şahısla, herhangi bir, bireysel olarak söylüyorum, bilgi paylaşımınız, görüşmeniz, emir 
talimat almanız, (??? Anlaşılamadı 54:57) söz konusu oldu mu?

SANIK ÖNDER ARAZ: Yok yok komutanım yok. Benim direkt bizzat orayla görüşme 
yetkim yok zaten, olmaz.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Teşekkür ediyorum. Sağ olun efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafinden soralım, savunmaya ilişkin.
SANIKLAR ÖNDER ARAZ, MURAT BAYRAK VE MUSA YILDIRIM MÜDAFİİ 

AV. MAHMUT BEŞER SÖZ ALDI: Savunmaya bir diyeceğimiz yok, zaten bilahare de beyanda 
bulunacağız. Şu anda da diyecek başka bir şey yok efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun geçin yerinize.
SANIK ÖNDER ARAZ: Tamam. 
MAHKEME BAŞKANI: Bir ara verelim SEGBİS bağlantısındaki kişi için. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:14 itibariyle ara verildi. 
Bu sırada sanık Atilla Güçlüoğlu müdafii Av. Cansu ÇİFÇİ'nin geldiği görüldü, yerine 

alındı. 
Sanık Resül Kütükoğlu'nun Muradiye Asliye Ceza Mahkemesinde SEGBİS ile hazır olduğu 

anlaşılmakla sanık huzura alındı. Kimlik tespitine geçildi.
SANIK: RESÜL KÜTÜKOĞLU, KADİR ve ELMAS oğlu, 30/04/1985 ÇARŞAMBA 

doğumlu, SAMSUN, ÇARŞAMBA, YAYCILAR mah/köy nüfusunda kayıtlı. Kandıhar Mahallesi 
303. Sok. Hira Market Üstü Kat:4 D:36 Muradiye/VAN adresinde oturur. Halen Muradiye İlçe 
Jandarma Komutanlığında görevli jandarma personeli. 0554 121 80 31 numaralı telefon kullanır. 
Evli, 2 çocuklu, beyanen sabıkasız, 6000 TL aylık gelirli. 

 Sanığa isnat olunan suç anlatıldı. Sanığa yüklenen suç hakkında açıklamada 
bulunmamasının kanuni hakkı olduğu bildirildi. CMK’nın 147. maddesinde belirtilen müdafi 
seçme hakkının bulunduğu ve onun hukuki yardımından yararlanabileceği, müdafiin sorguda hazır 
bulunabileceği, müdafi seçecek durumda olmadığı ve bir müdafi yardımından faydalanmak istediği 
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takdirde kendisine Baro tarafından bir müdafi görevlendirileceği, yüklenen suç hakkında 
açıklamada bulunmamasının yasal hakları olduğu, şüpheden kurtulması için somut delillerin 
toplanmasını isteyebileceği, aleyhine var olan şüphe nedenlerini ortadan kaldırmak ve lehine olan 
hususları ileri sürmek olanağının, tanık gösterme ve dinletme, duruşmadan bağışık tutulmanın 
kendisine tanınmış olduğu yönündeki hakları ayrı ayrı hatırlatıldı. 5271 Sayılı Ceza Muhakemesi 
Yasası'nın 106/2 maddesi uyarınca kovuşturmanın sona erdirileceği tarihe kadar, yeniden beyanda 
bulunmak suretiyle veya iadeli taahhütlü mektupla önceden verdiği adresteki her türlü 
değişiklikleri bildirmesi gerektiği, ihtara uygun hareket etmediğinde, önceden bildirdiği adrese 
tebligatın yapılacağı, CMK’nın 176/4, 190/2 maddeleri gereğince duruşmaya ara verilme ve süre 
talep etme hakkının olduğu hatırlatıldı. 

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:50 itibariyle devam olundu. 
MAHKEME BAŞKANI:  Suçlamaları biliyorsun. Sesim geliyor değil mi?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Geliyor efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Savunmanı dinliyoruz, buyur. 
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU SAVUNMASINDA: Efendim ben 2006 Eylül ayında 

Trabzon İl Merkez Jandarma Komutanlığı Merkez Jandarma Karakol Komutanlığında stajyer 
olarak göreve başladım, yani Eylül 2006 yılında. Bu tarihten 2 ay sonra yaklaşık yani 3 devre hatta 
tayin olduk oraya, üç günde bir biz diğer kıdemli komutanlarımızla beraber devriye görevi icra 
ediyorduk. Yani burada gözlemleme yapıp yani asaletimiz tasdik olduktan sonra da normal bireysel 
olarak görevlere çıkacaktık, ondan dolayı üç günde bir Pelitli Beldesi, işte aynı şekilde aynı 
güzergahta Yalıncak, Çilekli bölgelerine, mahallelerine önleyici kolluk devriyesi görevini icra 
ediyorduk. Bu önleyici hizmet esnasında da bir adli olay vuku bulduğunda adli olaylara kıdemli 
komutanımızın yanında hem nezaret edip hem de yardım ediyorduk efendim. 14 Kasım'da yine 
Ünsal Gürel Başçavuş, ben, bir araç şoförümüz, zannedersem 2-3 tane de askerimiz mevcuttu, yine 
aynı şekilde Pelitli Beldesi, yani diğer mahalle bölgelerinde görevliydik. Akşam saatlerinde bir 
kasten yaralamalı, silahla hatta yaralamalı bir olay meydana geldiği ihbarı geldi bize. Bu olayın 
soruşturması esnasında, devamında Ogün Samast'ın da, bu ateşli silahlı yaralama olayını yapan 
arkadaşına karşı yapılmış, onun ateşli silah yaralamasını yapanı darp ettiği şeklinde olay devam 
etti. Yani bu şekilde bir adli olaya baktık Ünsal Gürel Başçavuş... Hatta diğer bölgede, Çukurçayır 
Beldesi tarafında önleyici hizmet devriyesi görevi olan Ahmet Faruk Aydoğdu da bize takviye 
geldi, yani olay büyük bir olaydı, adli olaydı. Buna müdahale ettik efendim. Bu müdahale 
esnasında yani Ünsal Başçavuş'un emriyle, kendisi de şüphelilere işte araştırılması, adli 
kovuşturma nedeniyle aradı, yani bir 12 saniyelik Ogün Samast'la bir görüşmem oldu benim, ayın 
15'inde, bir gün sonrasında. Yani olay bundan ibaret efendim. Başka yani bu konuyla ilgili benim 
bir bağlantım, bilgim yok. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Savunman bu mu, bu kadar mı?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Evet. O zaman da stajyerdim, yani göreve yeni 

başlamıştım, 2 aylık bir görevim vardı. Bir imza yetkim yoktu. Sadece dediğim gibi kıdemli 
komutanlarımızın yanında işi öğrenmek, asaletimiz tasdik olduktan sonra görevimize devam etmek 
vardı. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Ogün ile bu olaydan başka görüşmedim, bir irtibatım yok 
diyorsun?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır hayır efendim, öncesinde de herhangi bir irtibatım 
olmadı, tanımıyorum da kendisini yani oradaki şahısların hiçbirini tanımıyorum, zaten dediğim gibi 
9 Eylül'de ben Trabzon'a geldim, ilk görev yerim ve stajyerdim, 15 Kasım'da da bu adli olay 
nedeniyle bir görüşmemiz oldu 12 saniyelik, bu da hatırladığım kadarıyla yani 18 yaşından küçük 
olduğundan dolayı... Tabi biz bu görüşmeleri efendim Savcıyla biz görüşmüyoruz, diğer olayın 
soruşturmasını da biz yapmıyoruz, oradaki komutanımız vardı Ünsal Gürel Başçavuş, o yapıyordu, 
biz de ona yardımcı oluyorduk yani genel tahkikatı yapım aşamasında, dediğim gibi ama imza 
yetkimiz vesair diğer yetkimiz yoktu yani. Sabaha kendisi de hatırladığım kadarıyla aradı 
kendisini, 18 yaşından küçük olduğu için Ogün Samast, Savcının talimatı bildiğim kadarıyla 
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kendisi ifadesini alacaktı, çünkü 18 yaşından küçüklerin ifadesini biz alamıyoruz, mevcutlu olarak 
istemişti. Kendisini bu vesileyle aradık, zaten kısa bir görüşmeydi, geleceğim dedi, hatırladığım 
kadarıyla da İl Merkez Jandarma Komutanlığına gelmedi kendisi, bu kadarlık kısa bir görüşmemiz 
oldu.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Ogün Samast'ın kullandığı 0538 831 45 90 numaralı 
telefon hattının rehberinde "Uzman" diye senin telefon numaran kayıtlıymış. Bir kere görüş...

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Nasıl efendim tam anlamadım?
MAHKEME BAŞKANI: Bu Ogün Samast'ın kullandığı telefon, senin telefonun rehberde 

"Uzman" olarak kayıtlıymış, seni "Uzman" olarak kaydetmiş.
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Efendim şimdi ben onu aradığımda görüştükten sonra 

tabi o şekilde kaydetmiş olabilir çünkü kendimi tanıttım ben yani o kısa görüşmeden sonra... Zaten 
tek bir görüşmem oldu, tekrar ararım diye belki veya bilmiyorum artık neden kaydetti. Bu 
görüşmeden sonra kaydetmiş olabilir. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Sonrasında da arayıp görüşmedik, öncesinde de 

görüşmedik, zaten Trabzon'a efendim ben 2 ay olmuştu yani yeni göreve başladım, öyle çevreyi 
veya bölgeyi de tanıyan bir personel konumunda değildim yani. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Yasin Hayal, Erhan Tuncel bu isimleri biliyor musun, 
seninle hiç konuşması geçti mi, bunlarla bir şeyin var mı?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Bu isimleri medyadan duydum efendim yani medyadan 
da işte bu McDonald's olaylarını falan, tabi bu olay vuku bulduktan sonra bu şahsın yaptığını 
duydum. Bu şahsın bizim bölgede oturduğunu, bizim bölgede yaşadığını dahi bilmiyordum.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Senin İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne 
verdiğin 11 sayfadan ibaret müdafi Kemal Sermet Bilgen eşliğinde verdiğin bir beyanın var, 
09/08/2016 tarihli saat 20:02 saatli, burada da soru cevap şeklinde bir mülakat yapılmış, 
geçmişinden, Trabzon'daki olaylardan bahsedilmiş, cinayetle bağlantılı kişilerle irtibatın sorulmuş, 
HTS kayıtların sorulmuş, işte Erhan Tuncel'le, Tuncay Uzundal'la ilgili sorular sorulmuş, buradaki 
gibi benzer savunmalarda bulunmuşsun, bu savunmanı kabul ediyor musun?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Evet ediyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Adli sicil ve nüfus kaydını okuyalım; Kadir ve Elmas'tan olma, 

Samsun Çarşamba nüfusuna kayıtlı, adli sicil kaydın yokmuş, T.C. Kimlik numaran 62662226204. 
Doğru mu bu kimlik bilgileri?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Evet doğru.
MAHKEME BAŞKANI: Nüfus bilgileri sana ait değil mi?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Bana ait. 
MAHKEME BAŞKANI: Sorulardan başlayalım. Hakim Bey sorunuz var mı? 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Yok Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Katılan vekilinden?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Ben birkaç kişiyi 

soracağım size, bu şahısları tanıyıp tanımadığınız ve irtibatınız olup olmadığı konusunda. İhsan 
Kasap isimli kişiyle bir irtibatınız var mıydı?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır efendim, ilk defa duydum ismini.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Engin Yılmaz, Süleyman 

Kartal, Mustafa Sabri Şahin? Bu şahısları tanır mısınız?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır efendim, ilk defa duydum, hiçbirini tanımıyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Uğur Ay ve Ömer İskender 

isimli kişileri tanır mısınız?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Işık Karahaliloğlu, Muzaffer 

Gargar, Erkan Turhal isimli kişileri tanır mısınız?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Muhammet Kırmacı, Emre 
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Altunbaş, Murat Alp ve Mustafa Öztürk isimli kişileri tanır mısınız?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır efendim, bunları da ilk defa duydum, hiçbirini 

tanımıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, İstanbul İl Emniyet 

Müdürlüğüne  11 Nisan 2017 tarihinde vermiş olduğunuz ifadenizde, sizi sorgularken Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğü görevlileri şu şekilde bir soru sormuşlar; "Hrant Dink cinayetini işleyen 
Ogün Samast ve cinayette eylemleri bulunan arkadaşları Yasin Hayal, Erhan Tuncel, Tuncay 
Uzundal, Ahmet İskender, Ersin Yolcu, Coşkun İğci isimli kişileri tanır mısınız, bu kişilerle olan 
tanışıklığınız var mıdır, açıklayınız" denilmiş size, siz de "Yukarıda bana sormuş olduğunuz 
isimlerden Ogün Samast isimli kişi benim Trabzon ilinde Merkez Jandarma Karakolunda görev 
yaptığımdan ve hatırladığım kadarıyla Pelitli Beldesi Cumhuriyet Mahallesi'nde oturduğundan 
tanırım" şeklinde bir yanıt vermişsiniz,  "Diğer şahısları da tanımam" demişsiniz. Ogün Samast'ı 
Cumhuriyet Mahallesinde oturduğu için tanır mıydınız öncesinden?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır, öncesinden tanımazdım, yani orada şunu demek 
istemiştim; yani bu olaydan dolayı, tabi haliyle nerede oturduğu hakkında sonradan edindiğim 
bilgilerden dolayı tanırım dedim ben, diğerlerini hiç tanımıyorum, Ogün Samast'ı da bu olaydan 
dolayı ve 15 Kasım'daki kasten yaralama olayına karıştığındaki durumundan dolayı tanırım. Onun 
haricinde tanımam. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şundan ötürü sordum; 
sorulduğu zaman demişsiniz ki "Ogün Samast isimli kişi benim Trabzon İl Merkez Jandarma 
Karakolunda görev yaptığımdan ve hatırladığım kadarıyla Pelitli Beldesi Cumhuriyet 
Mahallesi'nde oturduğundan tanırım" dolayısıyla mekanı sebebiyle, aynı bölgede olmanız sebebiyle 
bir tanışıklığınız varmış gibi ifadeye girmişsiniz, doğrudan bu eylem sebebiyle yani yaralama 
eylemi sebebiyle Ogün Samast'la ilk kez temas ettiğinizi söylememişsiniz. Cumhuriyet 
Mahallesinde oturduğundan ötürü tanırım demişsiniz. O sebeple sordum size tekrardan. 

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Yok anladım, yalnız ben anlatmak istediğimi oraya tam 
anlatamadım o zaman, yani tanıma nedenim tabi ki de bizim bölgede... yani Pelitli Beldesinin 
nüfusu 30 bindi o zamanlar, o bölgede oturduğunu tabi bu olaydan sonra öğrendiğim için yani o 
bölgede oturduğundan dolayı tanırım şeklinde söyledim, yani evveliyatında ve sonrasında bir 
tanışmışlığımız veya görüşmüşlüğümüz, irtibatımız yok. Yani bu olaydan dolayı...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz Trabzon'da görev 
yaptığınızda nerede oturdunuz?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Ben Konaklar Mahallesi'nde oturdum. İlk başta...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Cumhuriyet...
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cumhuriyet Mahallesi ve 

Konaklar Mahallesi yakın mıdır birbirine?
SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: 2-3 kilometre vardır. Şöyle söyleyeyim; ilk Trabzon'a 

atandığımda askeri gazinoda, misafirhanede kaldım ilk 6 ay, Eylül ayından... Pardon Haziran ayına 
kadar askeri misafirhanede kaldım, o tarihten sonra asaletim tasdik olduktan sonra KTÜ Jandarma 
Karakol Komutanlığına yani dış karakolumuz bizim, oraya tayinim çıktı, oraya tayinim çıktıktan 
sonra da Konaklar Mahallesi, Üniversite Karakoluna en yakın yer yani yürüme mesafesinde 500 
metre falan, üniversite öğrencileri de o mahallede oturur, ondan ötürü Konaklar Mahallesinde 
ikamet etmeye başladım, Haziran'dan itibaren, Haziran 2006'dan 2009 Temmuz'a kadar Konaklar 
Mahallesinde ikamet ettim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Satılmış Şahin yahut da yeni 
ismiyle Volkan Şahin ile evleriniz yakın mıydı? Volkan Şahin nerede otururdu? 

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Volkan Şahin İl Merkez Jandarma Komutanlığı yani 
Valiliğe yakın bir yerde, Trabzon Valiliği'ne yakın bir yerde otururdu, ben ise Karadeniz Teknik 
Üniversitesine yakındım, yani havalimanı tarafında yaklaşık 20 km mesafede, yakın değildi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Volkan Şahin ile beraber 
devriyeye çıktığınız zamanlar olur muydu? 
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SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Tabi denk geldiğinde, şöyle; biz zaten 3 tane stajyer 
olarak 3 kişi atandık 2006 Eylül ayında, dediğim gibi üç günde bir devriye görevine çıkıyorduk, 
denk geldiğinde çıkmışlığımız vardır.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Volkan Şahin'in Erhan 
Tuncel, Tuncay Uzundal, Ogün Samast, Ersin Yolcu, Ahmet İskender ve Yasin Hayal'le herhangi 
bir ilişkisi var mıydı, sizin de gördüğünüz, tanık olduğunuz?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Efendim benim staj yaptığım sürede, yani İl Merkez 
Jandarma Komutanlığında yaptım, bu süre zarfında ya bir ya iki defa aynı devriyede görevli 
bulunmuşuzdur, bu sürede de bizim mıntıka bayağı bir geniş ve asayiş olayları da fazlaca vardı ve 
iki kişi müdahale ediliyordu, asayiş olayları yoğunluğundan dolayı yani bir irtibat, birileriyle 
görüşmüşlüğünü, konuşmuşluğunu takip edemedim veya öyle bir şey gözüme... Denk gelmedi 
yani. O dediğiniz şahısların da hiçbirini ne şahsen ne de görmüşlüğüm vardır, yani kendilerini 
isimcek medyadan duyduğum kadarıyla tanıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mihmandar Cafe'yi bilir 
misiniz?

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Hayır efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Pelitli'deki internet kafelerden 

biri. Siz devriye gezen birisiniz, hiç dikkatinizi çekmedi mi, Mihmandar Cafe'yi hiç denetlemediniz 
mi? 

SANIK RESÜL KÜTÜKOĞLU: Efendim yani ben Pelitli Beldesi'nde dediğim gibi 
kafeler çoktu, yalnız ben 6 ay falan İl Merkez Jandarma Komutanlığı emrinde staj görevi yaptım, 
bu sürede de yani öyle o isim hafızamda yok yani, hiç hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, benim sorularım bu 
kadar.

MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısından, sorunuz var mı Savcı Bey?
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Yok Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafilerinden sorusu olan var mı? Sanıklardan sorusu 

olan var mı? SEGBİS sorusu olan var mı? Sanık müdafinden soruldu, savunmaya ilişkin. 
SANIKLAR RESÜL KÜTÜKOĞLU, ŞEREF ATEŞ VE YAVUZ KARAKAYA 

MÜDAFİİ AV. ATA ÖVER SÖZ ALDI: Müvekkilin savunmasına iştirak ediyoruz, yazılı 
savunmalarımızı mütalaadan sonra sunacağız efendim mahkemeye. 

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun siz de. Bugünlük bitiriyoruz o zaman. Yarın devam 
ederiz. 

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 16:04 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
Duruşmanın daha önce atılı bulunduğu 02/02/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına oy 

birliği ile karar verildi. 01/02/2018

Başkan 119220
 (e-imza)

Üye 165580
  (e-imza)

Üye 217443
 (e-imza) 

Katip 144150
 (e-imza) 


